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Zápisnica 

napísaná na 9. zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Senici, konanom  

dňa 8. februára 2024  

 

P r í t o m n í 

Pracovné predsedníctvo:  

Ing. Mgr. Martin Džačovský, primátor mesta; JUDr. Marek Došek, prednosta MsÚ;  

Mgr. Filip Lackovič, zástupca primátora; Ing. Róbert Mozolič, vedúci finančného oddelenia 

         

        

Poslanci MsZ: 

Mgr. Ivana Mičová, Mgr. Peter Hutta, PhD, RNDr. Ľubica Krištofová, Mgr. Peter Pastucha, 

Ing. arch. Martin Čonka, Mgr. Ľubomír Štvrtecký, MUDr. Andrej Papp, Ing. Jarmila Barcaj 

Drinková, Mgr. Lenka Včelková, Mgr. Vladimír Včelka, Ľubomír Miča, Mgr. Kristína Chudá, 

Ing. Roman Sova, Ing. Pavol Kalman, Ing. Ľubica Vyletelová, Mgr. Branislav Grimm, Dušan 

Podmajerský 

 

P r i z v a n í : 

JUDr. Gabriela Olejárová, Ing. Ferdinant Bartal, Ing. Renáta Hebnárová, Mgr. Silvia Krčová, 

Mgr. Milan Dieneš, Mgr. Natália Mináriková, Ing. Mária Gavorová, PhD.– vedúca odd.; Ing. 

Ivan Nosko, ved. SOÚ; Mgr. Art. Martin Dudáš, ved. SŠÚ, Ing. Peter Turza, riaditeľ TS Senica; 

Ing. Margaréta Ivanová, PhD – riaditeľka MsKS; Mgr. Jaroslav Pecha, náčelník MsP; Ing. Ján 

Bachura, riaditeľ MsPS, spol. s. r. o; Mgr. Vladimír Šváček, riaditeľ ZŠ V. P. Tótha; PaedDr. 

Krzysztof Siwiec, riaditeľ ZŠ Komenského, Ing. Svetlana Chábelová, riaditeľka ZŠ Sadová; 

RNDr. Anna Parízková, riaditeľka ZŠ s MŠ J. Mudrocha; Mgr. Mirka Gáfriková, riaditel'ka 

ZUŠ; Renáta Rýzková, riaditeľka MŠ,  Ing. Jozef Mikuš, riaditeľ Polikliniky Senica n. o; Ing. 

Martina Kolarčíková, riaditel'ka ZSS, Senica; Ing. Nora Černáčková, konatel'ka Sociálneho 

podniku mesta Senica; Ing. Martin Ružička, riaditeľ ÚPSVaR, Senica 

 

P r i z v a n í kandidáti na hlavného kontrolóra mesta Senica : 

Mgr. Radoslav Horváth; Ing. Vladimír Kožuch; Mgr. Anna Abramovičová; Ing. Denisa 

Stanislavová; Mgr. Tomáš Makas 

 

 

Ospravedlnení :  

JUDr. Elena Jankovičová, hlavná kontrolórka mesta; PhDr. Miriam Madunická, PhD. 

 

M é d i á: 

Mgr. Tatiana Moravcová, Naša Senica; TV Sen, spol. s r.o.; PhDr. Vlasta Cigánková, RTVS, 

SRo; Miroslava Kovaríková, Záhorák;  

 

Ostatní prítomní : podľa prezenčnej listiny 
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Bod č. 1. – Otvorenie, schválenie programu MsZ, určenie 

overovateľov a zapisovateľa zápisnice. 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica) 

Vážené poslankyne, vážení poslanci, vážení prítomní, otváram deviate zasadnutie Mestského 

zastupiteľstva v Senici, na ktorom vás všetkých vítam. Osobitne na dnešnom zasadnutí vítam 

nového riaditeľa úradu práce, sociálnych vecí a rodiny, Ing. Martina Ružičku, ktorý je vzadu. 

A kandidátov na pozíciu hlavného kontrolóra, ktorí sa nachádzajú, myslím výhradne v tretej 

rade. Takže z 19 poslancov je podľa prezenčnej listiny prítomných 18 poslancov, čo je 

nadpolovičná väčšina. Zasadanie Mestského zastupiteľstva je uznášaniaschopné, preto otváram 

jeho rokovanie. Ospravedlnení sú pani poslankyňa Madunická a pani hlavná kontrolórka, pani 

Jankovičová. Zápisnica z predchádzajúceho mestského zastupiteľstva je overená aj k 

nahliadnutiu poslancom. Za overovateľov zápisnice určujem pána poslanca Štvrteckého a pána 

poslanca Pastuchu. Za zapisovateľku zápisnice určujem pani Langovú. Pracovné predsedníctvo 

dnes tvoria bez titulov Marek Došek, Filip Lackovič, Róbert Mozolič a Martin Džačovský.  

Bod číslo 1. Ideme schváliť program, odporúčam, aby dnešné zasadnutie deviateho mestského 

zastupiteľstva rokovalo podľa predloženého programu, ktorý bol zverejnený na úradnej tabuli, 

elektronickej úradnej tabuli, webovom sídle a centrálnej úradnej elektronickej tabuli. 

Predkladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje program deviateho 

zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Senici konaného dňa 8. februára 2024. Prosím o 

hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem. Konštatujem, že Program bol SCHVÁLENÝ. 

Uznesenie č. 272: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

program 9. zasadnutia MsZ v Senici, konaného dňa 8. februára 2024.  

H l a s o v a n i e : prítomných:18          za:18            proti:0             zdržal sa:0       počet poslancov:19   

 

1. Otvorenie, schválenie programu MsZ, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

2. Voľba návrhovej a mandátovej komisie 

3.1 Správa o plnení uznesení MsZ s termínom plnenia do 08.02.2024 

3.2 Správa HK o plnení uznesenia MsZ v Senici č. 8/2023/269/b 

4.1 Uznesenia prijaté na 8. zasadnutí MsZ dňa 14.12.2023 

4.2 Uznesenia prijaté na 8. zasadnutí MsR dňa 30.01.2024 

5. Voľba hlavného kontrolóra mesta Senica 

6.  Rozpis rozpočtu príspevkovej organizácie (MsKS) a rozpočtových organizácií (škôl 

a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta) na rok 2024 

7.  Správa o činnosti Mestského kultúrneho strediska za rok 2023 a zámery organizácie 

8. Správa o činnosti DHZM Senica a DHZ v Senici za rok 2023 

9. Správa o činnosti Mestskej polície za rok 2023 

10. Organizačno-technické zabezpečenie volieb prezidenta SR v roku 2024 v pôsobnosti 

MsÚ v Senici 

11. Žiadosť o poskytnutie príspevku v rámci programu ,,Výstavba, rekonštrukcia a 

modernizácia športovej infraštruktúry“ 

12. Návrh na odpredaj akcií spoločnosti Prima banka Slovensko a.s. 

13. Návrh na zmenu v spoločnosti Stoma Senica, a.s. 

14. Dispozície s majetkom 

15.  Návrh na zmenu tajomníka Komisie športu 

16.  Návrh na zmenu v mestskom výbore č. 5 
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17.1 Správa HK o výsledku kontroly stavu a vývoja dlhu mesta 

17.2  Správa HK o výsledku kontroly prevodov nehnuteľného majetku v r. 2023, ktorého 

všeobecná hodnota majetku prevýšila 20.000,00 € 

18.1 Správa o činnosti HK za IV. štvrťrok 2023  

18.2 Správa o činnosti HK za rok 2023 

19. Interpelácie 

20.   Uznesenia prijaté na 9. zasadnutí MsZ 

21.   Záver 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

A teraz, keď má niekto záujem o zmenu programu? Ja osobne navrhujem zmenu pozvánky, a 

to vypustenie bodu číslo 11, Žiadosť o poskytnutie príspevku v rámci programu výstavba, 

rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry a prečíslovanie nasledujúcich bodov. 

Tým pádom celé číslovanie sa nám posunie. Chceli sme pripraviť do programu aj túto žiadosť, 

avšak, v rámci ďalších podmienok, ktoré tam boli, tak sme usúdili, že sa pripravíme na ďalšie 

kolo, ktoré bude na jeseň tohto roku. Do diskusie sa prihlásila pani poslankyňa Vyletelová. 

Ing. Ľubica Vyletelová(poslankyňa)  

Akceptujem Váš návrh, pán primátor a zároveň žiadam o doplnenie bodu 19. V tomto prípade 

bod Diskusia. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem, budeme hlasovať o poslednom návrhu, tzn. najprv o pridaní bodu Diskusia a následne 

teda o zmene, tzn. budeme o jednotlivých samostatne. Opäť sa vyjadrím, že tak ako o 

predchádzajúcich zastupiteľstvách, vždy žiadame, aby pokiaľ niekto má záujem nejaký bod 

zaradiť, aby ho dodal, aby si ho všetci vedeli naštudovať a následne vieme o ňom diskutovať. 

Takto sme mali zaradené kosenie, takto sme mali zaradenú hlavnú križovatku. A pokiaľ je 

záujem o nejakom bode diskutovať, myslím si, že je to tak najlepšie. Ešte faktická, pán poslanec 

Podmajerský. 

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Ďakujem za slovo, dobrý deň všetkým. Ja by som teda reagoval, pán primátor, nakoľko si sa 

znovu ohradil tým istým spôsobom, ako minule. Čiže myslím si, že diskusia patrí na toto 

zastupiteľstvo ak je to niekoľko bodov, ktoré možno budú aj dneska počuť, ktoré nemá, nemajú 

byť samostatným bodom na zastupiteľstvo. Tzn. že si myslím, že my všetci poslanci by sme 

mali byť za to, aby diskusia bola jedným z bodov. Ja som si pozeral teda niekoľko obcí a majú 

tam diskusiu nie štandardným spôsobom. Takže ja teda vyzývam všetkých kolegov, aby to, neni 

sa čoho báť, aby to zvážili a takúto požiadavku pani Vyletelovej schválili. Ďakujem pekne. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem. A my sme si pozerali zase obdobné mestá, mnohé nemajú taktiež tú diskusiu, robí sa 

to systémom tak, ako my, posielame vám pozvánku, dávame vám návrh programu, ďalej, aj 

materiály, aby aj ostatní sa vedeli pripraviť a myslím si, že sa nám to osvedčilo, najmä čo sa 

týka aj kosenia, aj križovatky, kedy všetci poslanci boli pripravení, vedeli dávať otázky, vedeli 

si naštudovať tému a nebyť pri téme, že teraz niekto prednesie tému na trištvrte hodiny a keď 

nemajú naštudovanú tému, tak následne nevedia úplne zaujať to stanovisko. A v prípade, že 

máme samostatný bod, tak o to je to lepšie, pretože vieme urobiť k tomu aj uznesenie. Pokiaľ 

necháme samostatnú diskusiu, tak samostatné uznesenie k tomu spraviť nevieme. Áno, 

faktická, pán poslanec Sova. 

Ing. Roman Sova (poslanec)  

Ďakujem za slovo, dobrý deň. Môžem vedieť, čo sú to obdobné mestá? 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Skúsme pozrieť, neviem, že v rámci Trenčínu, Senec, Stropkov, že teda v rámci mesta, ktoré 

sú, by som povedal, že na našej úrovni veľkostne. Áno, samozrejme, vieme sa tam rôzne o tom 
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rozprávať, ale myslím si, že je najlepšie, pokiaľ sú všetci pripravení a o týchto témach budeme 

rozprávať, pretože potom aj to samotné zastupiteľstvo má svoju úroveň. Budeme hlasovať o 

prvej zmene programu, tzn. Doplnenie bodu číslo 19, bodu Diskusia. Prosím o prezentáciu. 

Hlasovanie: Ďakujem. Návrh NEBOL PRIJATÝ. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Návrh nebol prijatý, keďže je potrebné všetkých. Ideme na bod číslo 2, zmenu programu. Tzn. 

vynechanie bodu číslo 11 a prečíslovanie nasledujúcich bodov. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem za SCHVÁLENIE zmeny programu.  

Uznesenie č. 273: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e 

zmenu programu 9. zasadnutia MsZ v Senici, konaného dňa 8. februára 2024 a to vypustenie 

bodu č. 11 -Žiadosť o poskytnutie príspevku v rámci programu ,,Výstavba, rekonštrukcia a 

modernizácia športovej infraštruktúry“ a prečíslenie nasledujúcich bodov v programe. 
H l a s o v a n i e  : prítomných:18          za:18            proti:0         zdržal sa:0          počet poslancov:19 

Schválené nadpolovičnou väčšinou všetkých poslancov. 

 

Program 9. zasadnutia MsZ v Senici 

 

1.  Otvorenie, schválenie programu MsZ, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

2.  Voľba návrhovej a mandátovej komisie 

3.1  Správa o plnení uznesení MsZ s termínom plnenia do 08.02.2024 

3.2  Správa HK o plnení uznesenia MsZ v Senici č. 8/2023/269/b 

4.1  Uznesenia prijaté na 8. zasadnutí MsZ dňa 14.12.2023 

4.2  Uznesenia prijaté na 8. zasadnutí MsR dňa 30.01.2024 

5.  Voľba hlavného kontrolóra mesta Senica 

6.  Rozpis rozpočtu príspevkovej organizácie (MsKS) a rozpočtových organizácií (škôl 

a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta) na rok 2024 

7.  Správa o činnosti Mestského kultúrneho strediska za rok 2023 a zámery organizácie 

8.  Správa o činnosti DHZM Senica a DHZ v Senici za rok 2023 

9.  Správa o činnosti Mestskej polície za rok 2023 

10.  Organizačno-technické zabezpečenie volieb prezidenta SR v roku 2024 v pôsobnosti 

MsÚ v Senici 

11.  Návrh na odpredaj akcií spoločnosti Prima banka Slovensko a.s. 

12.  Návrh na zmenu v spoločnosti Stoma Senica, a.s. 

13.  Dispozície s majetkom 

14.  Návrh na zmenu tajomníka Komisie športu 

15.  Návrh na zmenu v mestskom výbore č. 5 

16.1  Správa HK o výsledku kontroly stavu a vývoja dlhu mesta 

16.2  Správa HK o výsledku kontroly prevodov nehnuteľného majetku v r. 2023, ktorého 

všeobecná hodnota majetku prevýšila 20.000,00 € 

17.1  Správa o činnosti HK za IV. štvrťrok 2023 

17.2  Správa o činnosti HK za rok 2023 

18.  Interpelácie 

19.  Uznesenia prijaté na 9. zasadnutí MsZ 

20.  Záver 
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Bod č. 2. – Voľba návrhovej a mandátovej komisie.  
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 2: Voľba návrhovej komisie. Predkladám návrh na zloženie: pán 

poslanec Grimm, pani poslankyňa Vyletelová, pán poslanec Podmajerský. Má niekto z 

poslancov pozmeňujúci návrh? Neevidujem taký záujem. Predkladám návrh na uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje návrhovú komisiu v zložení: pán poslanec Grimm, 

pani poslankyňa Vyletelová, pán poslanec Podmajerský, prosím o hlasovanie. Ďakujem. 

Hlasovanie: Takže SCHVÁLILI sme návrhovú komisiu. 

Uznesenie č. 274: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

návrhovú komisiu v zložení: Mgr. Branislav Grimm, Ing. Ľubica Vyletelová, Dušan 

Podmajerský. 
H l a s o v a n i e  : prítomných:18          za:17            proti:0               zdržal sa:0     počet poslancov:19  

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na mandátovú komisiu, predkladám návrh na zloženie: pán poslanec Hutta, pán 

poslanec Lackovič a pani poslankyňa Mičová, má niekto záujem o zmenu? Neevidujem taký 

návrh. Predkladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje mandátovú 

komisiu v zložení pán poslanec Hutta, pán poslanec Lackovič a pani poslankyňa Mičová. 

Prosím o hlasovanie. Ďakujem. 

Hlasovanie: SCHVÁLILI sme mandátovú komisiu. 

Uznesenie č. 275: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

mandátovú komisiu v zložení: Mgr. Peter Hutta, Mgr. Filip Lackovič, Mgr. Ivana Mičová. 
H l a s o v a n i e  : prítomných:18          za:17  proti:0   zdržal sa:0; 1 nehlasoval    počet poslancov:19 

 

Bod č. 3.1.  ̶  Správa o plnení uznesení MsZ s termínom plnenia do 

08.02.2024. 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 3.1 Správa o plnení uznesení mestského zastupiteľstva s termínom plnenia 

do 8.2.2024. Správu ste obdržali. Má niekto z poslancov pripomienky? Záujem o diskusiu? 

Neevidujem taký záujem. Predkladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo si schvaľuje 

správu o plnení uznesení mestského zastupiteľstva. Prosím o hlasovanie. Ďakujem. 

Hlasovanie:  SCHVÁLILI SME správu o plnení uznesení. 

Uznesenie č. 276: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

správu o plnení uznesení MsZ. 
H l a s o v a n i e  : prítomných:18          za:18            proti:0           zdržal sa:0        počet poslancov:19  

 

Bod č. 3.2.  ̶  Správa HK o plnení uznesenia MsZ v Senici č. 

8/2023/269/b. 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

A prechádzame na bod 3.2 Správa hlavnej kontrolórky o plnení uznesenia Mestského 
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zastupiteľstva v Senici číslo 8/2023/269/b. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Pani 

poslankyňa Vyletelová? 

Ing. Ľubica Vyletelová(poslankyňa)  

Ja by som sa chcela opýtať, keďže ako si to dobre pamätám, tak minule v podstate toto 

uznesenie sme nejakým spôsobom zrušili, alebo bolo len do konca roka, to tu máme predložené 

zmluvy a povedalo sa, že sa predloží nejaké nové uznesenie, ako, aby pokračovali tie kúpne 

zmluvy, nájomné zmluvy a tie klasické, aby sme ten, aby sme takú tú, ten výcuc z toho obdobia, 

kedy sa tie zmluvy uzatvárali, by to pokračovalo ďalej. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Pani poslankyňa, áno, následne v, na predchádzajúcom zasadnutí mestského zastupiteľstva pri 

práve rozvrhu práce hlavnej kontrolórky bol doplnený bod pre toto číslo, už je 8/2023. Predtým 

to bolo číslo, myslím, z roku 2001. Takže to sme doplnili a tým pádom máme to doplnené, a 

preto aj tú správu dnes máte v rukách, tak, ako to bolo pôvodne zamýšľané, ako to bolo v tom 

pôvodnom v podstate v návrhu, ktorý, ktorý tam bol. 

Ing. Ľubica Vyletelová(poslankyňa)  

Takže pokračujeme ďalej, ako sme sa dohodli. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Pokračujeme ďalej. Áno. Áno. 

Ing. Ľubica Vyletelová(poslankyňa)  

To som sa chcela opýtať a ešte pokiaľ môžem, keďže mám slovo, ohľadom tých zmlúv by som 

sa rada opýtala, čo sa týka navýšenia v podstate investícií revitalizácia vnútrobloku a zdieľané 

bicykle, že z akého dôvodu vlastne tá suma je dodatkom vlastne navýšená, že či sa 

vyobstarávalo drahšie, alebo tam boli nejaké dodatočné práce, alebo kvôli čomu to vlastne 

bolo? 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Kde Vás poprosím? 

Ing. Ľubica Vyletelová(poslankyňa)  

Je to strana 8. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Viem to nachystať, viem, že nám tam, sme robili, čo boli, my sme vysúťažili sumu, ktorá bola 

vyššia, ako bola pôvodne predpokladaná hodnota zákazky, resp. suma, ktorá bola nám cez 

nenávratné finančné prostriedky prispievaná, avšak, následne pri rokovaní práve so zastúpením, 

teda v tomto prípade Trnavským samosprávnym krajom, sme rokovali o navýšení sumy, kde tá 

suma bola oprávnených výdavkov zvýšená o 136.000 EUR, ktoré sú teda oprávnené. Z toho 

teda nenávratných finančných prostriedkov sa navyšuje o 130.145,80 EUR, a tým pádom sa 

tam upravovala suma, ale predpokladám, že to bolo len a len z tohoto titulu, pretože tá suma, 

ktorá, tam boli neoprávnené finančné, boli vyššie, ale ako tam vznikali tie navýšené. Pretože 

my sme začínali v roku 2020/21, potom následne prišli rapídne zvýšenia súm a bolo možnosť 

požiadať o ďalšie navýšenie práve týchto dotácií, aby mnohí neustúpili práve z tých projektov, 

pretože potom by zas ostalo veľa finančných prostriedkov, ktoré by sa vracali do Európskej 

únie a bolo treba ich vyčerpať do 31. 12. 2023, tak sa navyšovali práve tieto sumy. Takže 

predpokladám, že to bol hlavný dôvod. A my sme v tomto prípade, čo sa týka príspevku na 

revitalizáciu vnútrobloku, získali takto tých na nenávratné zdroje 130.145, 80 EUR. Obdobné 

to určite bolo aj v rámci zdieľaných bicyklov. 

Ing. Ľubica Vyletelová(poslankyňa)  

Ďakujem.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prosím, ešte niekto? Neevidujem záujem, predkladám návrh na uznesenie. Návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie Správu hlavnej kontrolórky o plnení 

uznesenia Mestského zastupiteľstva v Senici číslo 8/2023/269/b, prosím o hlasovanie. 
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Ďakujem. 

Hlasovanie: Máme ZOBRATÉ NA VEDOMIE správu hlavnej kontrolórky. 

Uznesenie č. 277: 

MsZ v Senici 

b e r i e  n a  v e d o m i e   

správu HK o plnení uznesenia MsZ v Senici č.8/2023/269/b. 
H l a s o v a n i e  : prítomných:18          za:18            proti:0        zdržal sa:0           počet poslancov:19                            

 

Bod č. 4.1.  ̶  Uznesenia prijaté na 8. zasadnutí MsZ dňa 14.12.2023. 

Bod č. 4.2.  ̶  Uznesenia prijaté na 8. zasadnutí MsR dňa 30.01.2024. 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 4.1., 4.2. Hlasovať budeme o obidvoch uzneseniach spoločne. Sú to 

uznesenia prijaté na ôsmom zasadnutí Mestského zastupiteľstva dňa 14. 12. 2023 a uznesenia 

prijaté na ôsmom zasadnutí mestskej rady dňa 30. januára 2024. Má niekto záujem o diskusiu 

k tomuto bodu? Neevidujem taký záujem. Predkladám návrh na uznesenie: Mestské 

zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie 4.1. uznesenia prijaté na ôsmom zasadnutí Mestského 

zastupiteľstva dňa 14. 12. 2023 a 4.2 uznesenia prijaté na ôsmom zasadnutí Mestskej rady dňa 

30. januára 2024. Prosím o hlasovanie. Ďakujem. 

Hlasovanie: ZOBRALI SME NA VEDOMIE uznesenia z Mestského zastupiteľstva aj z 

Mestskej rady.  

Uznesenie č. 278: 

MsZ v Senici 

b e r i e  n a  v e d o m i e   

1. Uznesenia prijaté na 8. zasadnutí MsZ dňa 14.12.2023 

2. Uznesenia prijaté na 8. zasadnutí MsR dňa 30.01.2024    
H l a s o v a n i e  : prítomných:18          za:18            proti:0           zdržal sa:0         počet poslancov:19 

 

Bod č. 5. – Voľba hlavného kontrolóra mesta Senica. 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 5. Pani Jankovičová, hlavná kontrolórka mesta Senica, oznámila 

Mestskému zastupiteľstvu v Senici, že sa vzdáva funkcie hlavného kontrolóra mesta Senica dňa 

29. 2. 2024. Dňom zániku výkonu funkcie hlavného kontrola zaniká aj jeho pracovný pomer. 

Oznámenie o vzdaní sa funkcie hlavného kontrolóra zobralo na vedomie mestské zastupiteľstvo 

na siedmom, na siedmom mestskom zastupiteľstve konanom dňa 9. 11. 2023 uznesením číslo 

7/2023/234. Na siedmom mestskom zastupiteľstve konaného dňa 9. 11. 2023 bolo uznesením 

číslo 7/2023/235 vyhlásený termín uskutočnenia voľby hlavného kontrolóra na dnešnom 

zasadnutí Mestského zastupiteľstva. V schválenom termíne do 24. januára 2024 bolo 

doručených 5 prihlášok, ktoré boli podľa termínu doručenia zaevidované v podateľni MÚ v 

Senici. Kandidáti splnili predpoklady na výkon funkcie, preto boli pozvaní na dnešné rokovanie 

Mestského zastupiteľstva. Na zvolenie hlavného kontrolóra je v prvom kole potrebný súhlas 

nadpolovičnej väčšiny všetkých poslancov, čiže najmenej 10 poslancov, ak ani 1 z kandidátov 

takú väčšinu nezíska, vykoná sa druhé kolo volieb, do ktorého postúpia dvaja kandidáti, ktorí 

získali v prvom kole volieb najväčší počet platných hlasov. V prípade rovnosti hlasov do 

druhého kola volieb postupujú všetci kandidáti s najväčším počtom platných hlasov. V druhom 

kole volieb je zvolený ten kandidát, ktorý získal najväčší počet platných hlasov, pri rovnosti 

hlasov v druhom kole volieb sa rozhoduje žrebom. Teraz by som požiadal, aby kandidáti na 

voľbu hlavného kontrolóra, a to menovite pán Mgr. Radoslav Horváth, pán Ing. Vladimír 
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Kožuch, pani Mgr. Anna Abramovičová, pani Ing. Denisa Stanislavová, pán Mgr. Tomáš 

Makas predstúpili pred predsednícky stôl a v krátkosti sa predstavili. Pripomínam, že všetci 

poslanci dostali kompletné informácie o jednotlivých kandidátoch s ich profesijných, s ich 

profesijnými životopismi. Takže poprosím. Ideálne v poradí, ako som vás prečítal, aby v tom 

bolo, tzn. Pán Mgr. Radoslav Horváth, pán Ing. Vladimír Kožuch, Mgr. Anna Abramovičová, 

Ing. Denisa, Denisa Stanislavová a Mgr. Tomáš Makas. Ja len pre informáciu pre poslancov, v 

podstate všetci kandidáti dostali informáciu, že budú mať možnosť sa predstaviť a povedať, v 

podstate predstaviť sa, aby ste sa vedeli rozhodnúť. Takže poprosím pána Mgr. Radoslava 

Horvátha. 

Mgr. Radoslav Horváth (kandidát na funkciu hlavného kontrolóra)  

Dobrý deň. Som Mgr. Radoslav Horváth, som Senčan a zaujímam sa o funkciu hlavného 

kontrolóra. Za posledných 5 rokov som získal prax na Okresnom súde Senica ako vyšší súdny 

úradník. Mojou úlohou na Okresnom súde je posudzovanie žalôb s tým, že ako zamestnanec 

súdu kontrolujem podania jednotlivých účastníkov, a to konkrétne ich súlad so zákonom po 

obsahovej stránke a po procesnej stránke. Práca hlavného kontrolóra je obdobná ako moja práca 

vyššieho súdneho úradníka, nakoľko aj on kontroluje listiny mesta po právnej stránke a 

procesno-právnej stránke. Úlohou kontrolóra je aj vyjadrovať sa k novo poskytnutým úverom 

mestu. Ja mám v rámci súdnej praxe skúsenosti s poukazovaním na neprijateľné zmluvné 

podmienky jednotlivých spotrebných úverov účastníkov konania na rozhodovanie. Príprava 

rozhodnutí. Do mojej praxe patrí aj pozícia prokuristu v chránenej dielni. V rámci tejto 

súkromnej spoločnosti som bol riešiteľom pomoci schémy de minimis od Ministerstva 

hospodárstva. A zároveň, v minulosti som bol aj ako štatutár súkromnej spoločnosti, kde som 

ako konateľ riadil túto firmu a viedol podvojné účtovníctvo vo firme. Hlavný kontrolór by mal 

mať široký rozhľad v práve a ekonómii. Moja dlhoročná prax na súde a v súkromných 

spoločnostiach mi dali dostatok skúseností pre výkon funkcie hlavného kontrolóra. Ďakujem 

za pozornosť. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem veľmi pekne. To bol pán Mgr. Radoslav Horváth, a teraz sa vám predstaví pán Ing. 

Vladimír Kožuch. 

Ing. Vladimír Kožuch (kandidát na funkciu hlavného kontrolóra)  

Dobrý deň, moje meno je Vladimír Kožuch, som z Malaciek, kde teda celý život žijem, takže 

nie som Seničan rodený. Čo sa týka môjho vzdelania, som ako vyštudovaný ekonóm na 

Ekonomickej univerzite. K mojej, mojej praxi, ktorá by akože mala byť nejakým spôsobom, 

dôvodom na to, aby ste sa mohli prípadne rozhodnúť pre to, aby ste ma zvolili do funkcie 

hlavného kontrolóra, je dlhoročná prax v štátnej kontrole a audite, ktorú som vykonával na 

správe finančnej kontroly, teraz to je vlastne už Úrad pre vládny audit. Tam som získal aj 

osvedčenie hlavného audítora, kto vlastne minister financií podpísal mi toto osvedčenie. Potom 

som pracoval asi 10 rokov na Slovenskom ústave technickej normalizácie, kde som zodpovedal 

za ekonomický úsek, čiže vlastne celé financovanie, rozpočet, proste zmluvné vzťahy, 

pracovnoprávne veci, vedenie účtovníctva, výkazníctva a rozpočtovníctvo, ktorá patrilo pod 

tento útvar, aj fakturácia, daňové povinnosti, ktoré z toho vyplývalo, čiže DPH + teda daň z 

príjmov, ktorú sme, ako síce boli sme štátnopríspevková organizácia, ale boli sme platiteľom 

daní. A vlastne som tam bol do jej konca, nakoľko teda táto organizácia príspevková bola 

zlúčená s jej zriaďovateľom, čo je Úrad pre normalizáciu, metrológiu a skúšobníctvo. Potom 

som na chvíľku sa vrátil na Úrad vládneho auditu, resp. Správa finančnej kontroly to ešte vtedy 

bola a od roku 2016 som pracoval na Ministerstve dopravy, na sekcii výkonu akcionárskych a 

majetkových práv, kde vlastne mojou úlohou bolo, bol som zodpovedný za teda dohľad nad 

výkonom pôsobnosti valného zhromaždenia, ktoré vykonávalo ako akcionár štát v organizácii 

založených Ministerstvom dopravy, čiže boli tu železnice, letiská, Národná diaľničná 

spoločnosť, + teda potom ako zakladateľ, čo bol štátneho podniku, čiže to bol Letové a 
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prevádzkové služby Slovenskej republiky a potom teda príspevkové a rozpočtové organizácie, 

ktoré spadali pod Ministerstvo dopravy. Kde teda som sčasti pracoval aj na odbore 

hospodárskych analýz, ktoré sme mali na starosti, posudzovanie dokumentov, ktoré predkladali 

akcionárovi na schválenie tejto spoločnosti, boli to podnikateľské plány, kde vlastne naozaj tam 

bolo na starosti overiť teda tú opodstatnenosť tých, toho, tej vízie, toho rozvoja tých 

jednotlivých spoločností, kam sa teda budú uberať. Samozrejme, to bol trošku, neboli to priamo 

teda klasické podnikateľské subjekty, lebo plnili viaceré úlohy vo verejnom záujme. A potom 

teda som pracoval ako teda na odbore správy majetkových účastí štátu, kde teda vlastne sme 

vykonávali tú pôsobnosť valného zhromaždenia, ako som hovoril, teda viac menej bol to ako z 

časti kontrola a dohľad a všetky materiály, ktoré predkladali akciové spoločnosti na schválenie 

valnému zhromaždeniu, sme teda posudzovali a následne schvaľovali. Čo sa týka ešte môjho 

nejakého vzťahu k fungovaniu samosprávy, tak ja som už druhé funkčné obdobie členom 

komisie pri Mestskom zastupiteľstve v Malackách pre financie, legislatívu a správu majetku, 

čiže viac menej všetky dokumenty, ktoré išli na zastupiteľstvo alebo väčšina, to už teda 

predkladal hlavný kontrolór, resp. ktoré sa týkali nejakých majetkových prevodov, + teda rôzne 

rozpočet, teda samozrejme, záverečný účet a pod. Tieto dokumenty prešli teda posudzovaním 

komisie, ktorej som bol teda členom. Asi teda o mne toľko. Ďakujem.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem veľmi pekne, pán poslanec Grimm, vidím, že tu máte faktickú. 

Mgr. Branislav Grimm (poslanec)  

Ja len úplne stručne chcem sa opýtať, pán primátor, či môžeme dávať aj otázky kandidátom ako 

poslanci, či môžem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ja by som navrhol, že pokiaľ pôjdeme na odborné otázky, tak asi by sme urobili nejaký režim, 

aby všetci dostali tie otázky rovnaké, aby si to vedeli porovnať, aby sa niekto asi potom 

nevyhováral, že štyri vedel a zrovna tá piata, ktorá mu pasla a pasla, nevedel. Takže by sme sa 

asi potom na tom dohodli. Pokiaľ sú to osobné otázky asi priebežne, ale odborne asi potom by 

sme sa dohodli asi v rámci všetkých. 

Mgr. Branislav Grimm (poslanec)  

Tak ako? 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Čo sa týka, ja neviem, na výkon praxe alebo niečo, tak je to, by som povedal, že priebežne, keď 

teraz rozprával napr. pán inžinier, ale v prípade, že keď ideme dávať otázky typu, či viete, čo 

má robiť kontrolu, jedno s druhým, tak asi by mal každý dostať rovnakú tú otázku. 

Mgr. Branislav Grimm (poslanec)  

Ja si tiež myslím, súhlasím s Vami, že ako odborne ťažko dávať otázku, veď ešte nepracujú v 

tej funkcii ani jeden, ale že až by niekoho niečo napadlo, že mohol by sa snáď opýtať po tom 

vystúpení. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ok. 

Mgr. Branislav Grimm (poslanec)  

Áno? Len tak. Ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem, vystúpil pán Ing. Vladimír Kožuch, nasleduje pani Mgr. Anna Abramovičová. 

Mgr. Anna Abramovičová (kandidátka na funkciu hlavného kontrolóra)  

Vážený pán primátor, vážené panie poslankyne, páni poslanci, dámy, páni, prajem vám 

príjemný dobrý deň a chcem sa vám v úvode poďakovať za tento priestor, aj za vaše pozvanie, 

aj za túto príležitosť. Vzhľadom k tomu, že som ešte nemala pracovné príležitosti v meste 

Senica, tak ja sa skutočne sústredím na to priblíženie seba ako takej, ale z tej pracovnej stránky, 

teda tých pracovných skúseností a hlavne v prepojení, prečo som sa rozhodla kandidovať, resp. 



10 

 

ašpirovať na funkciu hlavného kontrolóra. Prvým tým dôvodom je moje vzdelanie. 

Vyštudovala som Matematicko-fyzikálnu fakultu Univerzity Komenského v roku 1985-90, čiže 

v časoch, keď ešte vzdelanie skutočne bolo poctivé. Hovorím to preto, lebo čísla, nejaké logické 

myslenie, analytické myslenie, presnosť, prepojenia, finančné, číselné atď. sú mojou doménou 

a ja to tak, akože vychádzam z toho, že hlavný kontrolór by tieto vlastnosti mal mať, resp. je to 

taký, taký nejaký základ pre funkciu hlavného kontrolóra. Druhým dôvodom, prečo som sa 

rozhodla ašpirovať na toto miesto, je to, že dve tretiny svojho života som strávila v samospráve, 

skutočne na aktívnych postoch, neboli to žiadne formálne posty, ale boli to skutočne aktívne. 

Hovorím to preto, lebo vďaka tomu som získala skúsenosti zo všetkých oblastí a chodu 

samosprávy, od legislatívnej, cez kompetenčné až po rozpočtové pravidlá, finančné operácie 

atď. atď. Prečo to hovorím? 4 volebné obdobia, 16 rokov som bola starostkou obce Košariská, 

okres Myjava, rodisko Štefánika. Ďalej, 9 rokov som bola poslankyňou, čiže 2 volebné obdobia, 

Trenčianskeho samosprávneho kraja, 4 roky som bola predsedkyňou Združenia miest a obcí 

Myjavského regiónu, 4 roky v rade Združenia miest a obcí Slovenska, viac než desiatku rokov 

som bola v rade Združenia miest a obcí stredného Považia, rozbiehala som miestnu akčnú 

skupinu Kopaničiarsky región na Myjave v časoch, keď ešte vlastne masky neexistovali a ako 

jedna, myslím, že 3 alebo 4 boli vtedy podporené, sme získali štatút a vlastne prostredníctvom 

toho sme aj implementovali celý rad projektov a teda robili výzvy a získavali nenávratné 

finančné prostriedky pre svojich členov. Potom, tam som bola aj 3 roky predsedkyňou, potom 

toto miesto zobral po mne pán primátor mesta Myjavy, Palo Halabrín. V podstate, čo by som 

povedala k tomuto? Myslím si, že to by bolo dosť nadlho. Ja som to opísala vo svojom 

životopise, kde sa, kde si môžete vidieť, teda môžete pozrieť aj tie následné prepojenia, lebo 

každá, každý tento post, každá táto funkcia znamenala ešte účasť v rôznych komisiách, od, 

poviem, legislatívnej, cez školstva, dopravu, finančnej atď. atď. Snáď ešte by som chcela 

spomenúť to, že v 90. rokoch, keď som sa venovala finančníctvu a poisťovníctvu, tak som robila 

aj jednoduché účtovníctvo, aj podvojné účtovníctvo, takže skúsenosti z hľadiska tohto pohľadu 

mám. Ja viem, že tá samospráva pracuje v inom móde, inom režime, to účtovníctvo je trošku 

iné, samozrejme, ale spomínam to tu z hľadiska teda vášho obrazu, aby ste si vedeli urobiť o 

mne a o mojich pracovných skúsenostiach. Vzhľadom k tomu, že myslím si, že už môj časový 

priestor sa blíži ku koncu, chcem povedať už len posledných pár viet. Vnímam úlohu hlavného 

kontrolóra, keďže som v tej samospráve bola, pracovala atď. skutočne vyše 20 rokov, tak 

vnímam hlavného kontrolóra, resp. kontrolu ako takú, za veľmi dobrú vec. Samozrejme, na tom 

sa zhodneme všetci. Je to taká spätná väzba vlastne pre vás, pre vedenie, či tú prácu, ktorú 

robíte, robíte dobre. Samozrejme, vždy sú nejaké nedostatky, ktoré sa musia odhaľovať. A ale 

nechcem, aby tieto nedostatky sa využívali na nejaký, ako nástroj nejakého boja a podobne, 

podobných, podobných záležitostí, ale tie nedostatky sa odhaľujú preto, aby sa mohli napraviť 

a vlastne, aby vedenie si tej samosprávy vlastne plnilo tú funkciu, ktorú má, hlavne v očiach 

verejnosti, kedy tá samospráva je dôveryhodná. Ďakujem veľmi pekne za priestor. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem. To bola pani Mgr. Anna Abramovičová. A nasleduje pani Ing. Denisa Stanislavová. 

Ing. Denisa Stanislavová (kandidátka na funkciu hlavného kontrolóra)  

Čiže dobrý deň, vážení poslanci, vážené poslankyne a vážení poslanci a všetci prítomní. 

Dovoľte mi teda, aby som sa Vám predstavila. Moje meno je Denisa Stanislavová, mám 40 

rokov a celý život som Senčankou. Apelujem na to, že vlastne, keď celý život som Senčankou, 

chodila som tuná jak do materskej škôlky, tak do základnej školy, tak na Obchodnú akadémiu 

Senica, čiže maturitná skúška z ekonómia, účtovníctvo, podvojné účtovníctvo, jednoduché 

účtovníctvo. Vysokú školu som skončila vlastne Trenčianska univerzita Alexandra Dubčeka v 

Trenčíne, Fakulta mechatroniky, odbor manažment kvality produkcie. Hlavne teraz tu vlastne 

pracujem na Okresnom úrade Senica, kde vlastne na odbore živnostenskom, kde pracujem ako 

samostatný radca, kde dochádzam vlastne do styku s ľuďmi, ktorý mi vlastne rozprávajú nejaké 
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tie problémy a takisto alebo vlastne, ako pri tých živnostiach, čo by potrebovali, ako by 

potrebovali tak, vždy to ich ako vlastne vypočujem, pomôžem, spravím tak, aby oni boli 

spokojní, aby mohli dodržiavať všetko to, čo majú a tým pádom aj mohli vykonávať to, čo oni 

chcú. Čo ja viem, hlavný svoj profesný život som strávila fakt, že v potravinárskom priemysle, 

13 rokov som robila v pekárňach, kde som vlastne vystriedala, alebo teda prešla som viacerými 

funkciami, čiže jak sa povie, pomaly odspodu, začala som ako technológ výroby, pokračovala 

som ďalej, ale vždy skončila som ako výrobno-technický riaditeľ, kde som mala nejakých 200 

ľudí pod sebou, ktorých som viedla. Ale všetky tieto moje funkcie tak viedli to, že vlastne moja 

náplň práce bola kontrola, či už to boli kontroly ako rôznych systémov, kontroly dokumentov, 

kontroly postupov, kontroly, písanie správ, písanie rôznych, vlastne, hľadanie nápravných 

opatrení, ako veci riešiť a takéto veci, takže toto bola vlastne vždy moja táto náplň práce. 

Takisto dnes, napr. ešte v súčasnosti robím pre Slovenskú poľnohospodársku a potravinársku 

komoru, kde vlastne overujem, čiže zasa kontrolujem spôsobilosti zamestnávateľov, či sú 

spôsobilí vlastne mať deti pre duálne vzdelávanie, čiže zase vzdelávanie, čiže zase je to nejaká 

taká tá forma kontroly a teda overovania. Mnohí nadriadení vždy vlastne ocenili pri mne, že 

taká tá precíznosť, dôslednosť, zodpovednosť, takže, pozitívny prístup k práci, hľadanie tých 

alternatív a takéto veci. Čo ako viem, že práca hlavného kontrolóra nie je jednoduchá, že je 

veľmi dôležitá, ale aj tak, chcela by som nadviazať na prácu doterajšej hlavnej kontrolórky, 

doktorky Eleny Jankovičovej a vlastne pokračovať v jej načatej práci, pracovať s vami úzko, s 

poslancami Mestského zastupiteľstva, riaditeľmi škôl, školských zariadení, organizácia 

podnikov vlastne v zriaďovateľskej funkcii mesta Senica, aby sme vlastne mohli posúvať 

nejako mesto spolu popredu. Ako som spomínala, ja som Seničankou celý život a ja keď 

porovnám, ako Senica vyzerala v nejakých tých deväťdesiatych rokoch, keď som bola malá a 

ako vyzerá teraz, že ako sa posúva dopredu, tak je to niečo úžasné a rada by som bola vlastne 

tohoto súčasťou nejako nápomocná a vlastne ja som človek tvorivý a tým pádom, ak vidím, že 

niečo vlastne sa posúva vpred a mohla by som byť, vlastne aj mojím pričinením by sa toto 

mesto posúvalo vpred, to by ma akože napĺňalo, bolo by to ako pekné no, posúvať to. 

Rozmýšľam. To by bolo asi tak nejako. Som ochotná vzdelávať sa, nemám ja nejaké teda 

skúsenosti vo verejnej správe, ale som ochotná učiť sa, vzdelávať sa a posúvať sa ďalej. 

Ďakujem.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem veľmi pekne, pani Ing. Denise Stanislavovej. Pán poslanec Grimm, faktická. 

Mgr. Branislav Grimm (poslanec)  

Ja sa len chcem opýtať, že čo pani Stanislavovú viedlo k tomu, že teda, pracuje na Okresnom 

úrade a chce zmeniť zamestnávateľa, chce ísť za kontrolórku, sa prihlásila za kontrolórku MsÚ. 

Je to pád okresu na mesto. 

Ing. Denisa Stanislavová (kandidátka na funkciu hlavného kontrolóra)  

Je, že, bola som ako predtým, som aj pracovala ako v tom súkromnom sektore, čiže aj som bola 

konateľkou spoločnosti a tak, potom vlastne teraz na tom Okresnom úrade a teraz to mesto je 

to, že aj na tomto Okresnom úrade som si vlastne všimla, že vlastne viem komunikovať s ľuďmi 

a ako som spomínala, proste vypočuť tých ľudí, čo majú, aký problém alebo tak to nejak 

posúvať, áno? Tým pádom posúvať mesto vpred, byť toho súčasťou a vidieť vlastne, toto je 

taký nejaký ten zámer, že, hovorím, ísť dopredu, ísť s mestom, učiť vlastne ľudí takisto, akože, 

aby sa zvyšovala taká tá kvalita tej životnej úrovne a podobne. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem, teda pani Ing. Denisa Stanislavová a prechádzame na piateho kandidáta, Mgr. Tomáš 

Makas. 

Mgr. Tomáš Makas (kandidát na funkciu hlavného kontrolóra)  

Dobrý deň prajem. Vážené vedenie mesta, vážené poslankyne, vážení poslanci, ctení hostia. 

Volám sa Tomáš Makas, mám 38 rokov, žijem v obci Boleráz, neďaleko Trnavy. Vyštudoval 
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som Právnickú fakultu Trnavskej univerzity v Trnave, odbor právo. Po skončení štúdia som 

pracoval ako exekútorský koncipient u súdneho exekútora, doktora Dušana Noskoviča v 

Pezinku, následne, u súdneho exekútora, doktora Petra Stana v Trnave. Od roku 2017 pracujem 

vo Všeobecnej zdravotnej poisťovni na pozícii právnik. Do mojej agendy patrí hlavne regresná 

agenda, pohľadávky s tým spojené, ďalej kontrola poskytovateľov zdravotnej starostlivosti s 

dôrazom na kontrolu dodržiavania všeobecne záväzných právnych predpisov, zmluvy o 

poskytovaní zdravotnej starostlivosti, ako aj všeobecných zmluvných podmienok. Zároveň 

zastávam funkciu poslanca Obecného zastupiteľstva v Boleráze, predsedu komisie na ochranu 

verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov a podpredsedu finančnej komisie 

Správy obecného majetku a sociálnych vecí. V rámci funkcie poslanca Obecného zastupiteľstva 

ma starosta obce poveruje rôznymi úlohami, vzhľadom na moje vzdelanie. V ostatnom období 

som vypracoval nový štatút obce Boleráz, nové zásady zriaďovania a úlohy komisií Obecného 

zastupiteľstva, nové zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Boleráz a nové 

zásady hospodárenia s majetkom obce Boleráz. Zároveň pomáham s pripomienkovaním 

mnohých zmlúv v rámci chodu Obecného úradu, pomáham usmerňovať zamestnancov obce pri 

výkone ich agendy, pokiaľ majú nejaký problém. V rámci prípravy a kreovania rozpočtu obce 

sa aktívne podieľam na jeho príprave, pripomienkovaní a zároveň v prípade, pokiaľ je potrebné 

vyhlásiť obchodnú verejnú súťaž v rámci obce pri prevode majetkov, alebo najmä, pripravujem 

takúto obchodnú verejnú súťaž v súčinnosti so zamestnancami obce, samozrejme, aj sa 

podieľam na vyhodnotení súťažných ponúk. Moje skúsenosti z verejnej správy, ako aj z 

predošlých zamestnaní, by som rád využil na pozícii hlavného kontrolóra mesta Senica. Mám 

množstvo teoretických, ako aj praktických skúseností a zručností. Pri výkone kontroly v rámci 

samosprávy je dôležité, aby hlavný kontrolór spolupracoval s vedením mesta, zamestnancami 

mesta a aktívne sa podieľal na tom, aby sa predchádzalo konaniu, ktoré nie je v súlade s platnou 

právnou úpravou. Dôležitou úlohou hlavného kontrolóra je tiež neustále vzdelávanie sa, 

nakoľko rozsah tých kontrolovaných činností mesta je značne široký. V rámci svojej profesie, 

ako aj v rámci funkcie poslanca sa takisto neustále vzdelávam, či už štúdiom odbornej literatúry, 

právnych predpisov, ako aj judikatúry v oblasti samosprávy. V roku 2023 som absolvoval 

odborný seminár pod názvom Kontrolná činnosť v obci pod vedením doc. Jozefa Tökölyho, 

jedného z najväčších odborníkov na samosprávu na Slovensku. Vážené poslankyne, vážení 

poslanci, pokiaľ mi prejavíte svoju dôveru a zvolíte ma za hlavného kontrolóra mesta Senica, 

budem svoju funkciu vykonávať čestne, nezávisle, nestranne a hlavne profesionálne. Ďakujem 

za pozornosť. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem, to bol Mgr. Tomáš Makas. Otázka, osobné otázky v rámci toho? Poprípade, pokiaľ 

bude záujem o odborné otázky? Neevidujem taký záujem, tak ďakujem všetkým kandidátom, 

môžete sa vrátiť na svoje miesta. Najskôr by som dal odhlasovať spôsob voľby tajným 

hlasovaním tak, ako je v materiáli predloženom na rokovanie Mestského zastupiteľstva. Takže 

pokiaľ... Počkáme na usadenie a následne by sme išli na to. Takže predkladám návrh: Mestské 

zastupiteľstvo v Senici: a) schvaľuje spôsob voľby hlavného kontrola mesta Senica, ktorá sa 

uskutoční tajným hlasovaním. Prosím vás o hlasovanie. Za tajné hlasovanie teraz hlasujeme, či 

sa bude verejne alebo tajne. Takže teraz je, že pokiaľ chcete tajne, tak zelený.  

Hlasovanie: Konštatujem, že voľba prebehne TAJNÝM HLASOVANÍM. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Žiadam mandátovú komisiu, aby sa ujala svojej úlohy a uskutočnenia tajnej voľby hlavného 

kontrolóra, riadiť hlasovanie bude predseda mandátovej komisie, pán poslanec Hutta v 

súčinnosti s pánom poslancom Lackovičom, pani poslankyňou Mičovou, rozdajú obálky a 

hlasovacie lístky poslancom Mestského zastupiteľstva. Keď všetci poslanci odvolia, vyhlásim 

15 minútovú prestávku, aby mandátová komisia spracovala výsledky volieb v priestoroch 

sobášnej miestnosti. Takže poprosím predsedu mandátovej komisie potom následne, aby nás 
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oboznámil o výsledku volieb. Takže, poprosím vás všetkých, aby sme sa presunuli v rámci 

mandátovej komisie a prevzali si hlasovacie lístky.  

Mgr. Peter Hutta (poslanec a predseda Mandátovej komisie)  

Ak dovolíte ešte, také organizačné inštrukcie. Mandátová komisia sa odoberie do zadnej časti 

miestnosti, kde si pripraví hlasovacie lístky a obálky, postupne vás poprosíme pristúpiť k 

mandátovej komisii, kde dostanete obálku a hlasovací lístok s kandidátmi, následne s obálkou 

a hlasovacím lístkom sa odoberiete sem za plentu, kde odvolíte jedného kandidáta, hodíte do 

urny a idete si sadnúť. Tak to vlastne bude, krúžkujete jedného kandidáta, máte to aj na 

hlasovacom lístku vysvetlené, takto bude prebiehať prvé kolo, následne prípadne druhé kolo 

volieb. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Poprosím vás usadiť sa, poprosím všetkých usadiť. Takže po prestávke poprosím predsedu 

mandátovej komisie, pána poslanca Huttu, aby nás oboznámil s výsledkom volieb. 

Mgr. Peter Hutta (poslanec a predseda Mandátovej komisie)  

Vážený pán primátor, vážení prítomní, vážení kandidáti, dovoľte mi, aby som vyhlásil výsledky 

prvého kola voľby hlavného kontrolóra mesta Senica. Mandátová komisia zistila nasledovné 

výsledky hlasovania: celkový počet poslancov je 19, počet voličov poslancov, ktorým boli 

vydané hlasovacie lístky 18, počet odovzdaných obálok 18, počet odovzdaných hlasovacích 

lístkov 18, počet platných hlasov odovzdaných pre všetkých kandidátov 14. Teraz mi dovoľte, 

aby som prečítal počet získaných hlasov jednotlivých kandidátov. Mgr. Radoslav Horváth 1 

hlas, Ing. Vladimír Kožuch 0 hlasov Mgr. Anna Abramovičová 2 hlasy, Ing. Denisa 

Stanislavová 2 hlasy, Mgr. Tomáš Makas 9 hlasov. Toto hlasovanie znamená, že prvé kolo 

nemá víťaza, pretože kandidát musí získať 10 hlasov, nadpolovičnú väčšinu všetkých 

poslancov. Toto je výsledok prvého kola, čiže do druhého kola postupujú kandidáti, ktorí získali 

najvyšší počet hlasov, dvaja kandidáti, a to sú: pán Mgr. Tomáš Makas, pani Ing. Denisa 

Stanislavová a pani Mgr. Anna Abramovičová. Čiže ideme vyhlásiť druhé kolo, ideme sa 

pripraviť, mandátová komisia a budeme hlasovať ešte raz. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Keďže ani 1 z kandidátov nezískal súhlas nadpolovičnej väčšiny všetkých poslancov, 

prechádzame na druhé kolo, kde postupujú dvaja kandidáti, ktorí získali v prvom kole volieb 

najväčší počet platných hlasov. V prípade rovnosti hlasov do druhého kola volieb postupujú 

všetci kandidáti s najväčším počtom platných hlasov. Zvolený bude ten kandidát, ktorý získa 

najväčší počet platných hlasov. Pri rovnosti hlasov sa rozhodne žrebom. Takže poprosím vás 

opäť, mandátová komisia zasadne, za 5 minút sa pripravia nové hlasovacie lístky, keďže tie 

sme nemali pripravené a nevedeli sme, kto postúpi do druhého kola a akonáhle budú tieto lístky 

pripravené, tak vás vyzveme na hlasovanie a následne bude ďalšia prestávka. Takže vyhlasujem 

teraz 10 minútovú prestávku na prípravu hlasovacích lístkov. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Tak poprosím všetkých ukľudniť a poprosím predsedu mandátovej komisie, aby nám, aby nás 

oboznámil s výsledkom volieb. 

Mgr. Peter Hutta (poslanec a predseda Mandátovej komisie)  

Vážený pán primátor, vážení prítomní, dovoľte mi, aby som vám oznámil výsledky druhého 

kola z výsledku hlasovania vo voľbe hlavného kontrolóra mesta Senica. Druhé kolo má svojho 

víťaza, a to nasledovne: počet odovzdaných obálok 18, odovzdaných hlasovacích lístkov 18, 

platných hlasovacích, hlasov odovzdaných pre všetkých kandidátov 18. Výsledky sú 

nasledovné: kandidátka pani Mgr. Anna Abramovičová 2 body, 2 hlasy, pani Ing. Denisa 

Stanislavová 6 hlasov. A tým pádom je zrejmé, že novým hlavným kontrolórom mesta Senica 

na ďalšie obdobie sa stáva pán Mgr. Tomáš Makas s počtom hlasov 10. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem veľmi pekne. 
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Mgr. Peter Hutta (poslanec a predseda Mandátovej komisie)  

Týmto mandátová komisia potvrdzuje, že Mestské zastupiteľstvo v Senici na svojom deviatom 

zasadnutí konanom dnes zvolilo počtom hlasov 10 z 18 prítomných poslancov Mestského 

zastupiteľstva pána Mgr. Tomáša Makasa za hlavného kontrolóra mesta Senica. Pán primátor, 

máš slovo, ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem veľmi pekne, poprosím pána Mgr. Tomáša Makasa. 

Hlasovanie:Takže Mestské zastupiteľstvo v Senici VOLÍ MGR. TOMÁŠA MAKASA za 

hlavného kontrolóra mesta Senica. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Pokračujeme v bode c) určuje deň nástupu do práce hlavného kontrolóra mesta Senica 1.3. 

2024. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem, poprosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem, takže URČILI SME. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

A teraz bod d) berieme na vedomie informáciu o základnom plate hlavného kontrolóra. Má 

niekto záujem o diskusiu? Neevidujem, predkladám teda návrh: Mestské zastupiteľstvo v Senici 

berie na vedomie informáciu o základnom plate hlavného kontrolóra mesta Senica. Prosím o 

hlasovanie. 

Hlasovanie. Ďakujem. ZOBRALI SME NA VEDOMIE. 

Uznesenie č. 279: 

MsZ v Senici 

a) s c h v a ľ u j e  

Spôsob voľby hlavného kontrolóra mesta Senica, ktorá sa uskutoční tajným hlasovaním. 

H l a s o v a n i e  : prítomných:18          za:18            proti:0               zdržal sa:0           počet poslancov:19 

 

b) v o l í   

Mgr. Tomáša Makasa za hlavného kontrolóra mesta Senica. 
V o ľ b a : prítomných:18                       za:10                    proti:8                                    počet poslancov:19 

 

c) u r č u j e  

Deň nástupu do práce hlavného kontrolóra mesta Senica 01.03.2024. 

H l a s o v a n i e  : prítomných:18          za:18            proti:0               zdržal sa:0            počet poslancov:19 

 

d) b e r i e  n a  v e d o m i e  

Informáciu o základnom plate hlavného kontrolóra mesta Senica. 

H l a s o v a n i e  : prítomných:17      za:16    proti:0    zdržal sa:0; 1 nehlasoval     počet poslancov:19 

 

Bod č. 6. – Rozpis rozpočtu príspevkovej organizácie (MsKS) 

a rozpočtových organizácií (škôl a školských zariadení 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta) na rok 2024. 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

A prechádzame teda na bod číslo 6. Rozpis rozpočtu príspevkovej organizácie Mestského 

kultúrneho strediska a rozpočtových organizácií na rok 2024. Materiál ste dostali v písomnej 

podobe. Návrh bol predložený, bol prerokovaný na finančnej komisii, ktorá odporúča predložiť 

na schválenie bez pripomienky. Komisia pre vzdelávanie, kultúru odporúča predložiť na 

schválenie bez pripomienky a Mestská rada odporúča predložiť návrh na schválenie bez 

pripomienky. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem taký záujem, 

predkladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje vykonaný rozpis 



15 

 

rozpočtu na príspevkovú a rozpočtové organizácie na rok 2024. Prosím o hlasovanie. Ďakujem 

veľmi pekne. 

Hlasovanie: Takže SCHVÁLILI SME rozpis rozpočtov. 

Uznesenie č. 280: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e   

vykonaný rozpis rozpočtu na príspevkovú a rozpočtové organizácie na rok 2024. 

H l a s o v a n i e  : prítomných:18        za:18       proti:0          zdržal sa:0                 počet poslancov:19 

 

Bod č. 7. – Správa o činnosti Mestského kultúrneho strediska za rok 

2023 a zámery organizácie. 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 7. Správa o činnosti Mestského kultúrneho strediska za rok 2023 a 

zámery organizácie. Tento materiál prerokovala komisia pre vzdelávanie, kultúra, zbor pre 

občianske záležitosti, bez pripomienok odporúča predložiť správu na schválenie a taktiež 

prerokovala mestská rada, ktorá bez pripomienok odporúča predložiť správu na schválenie. Má 

niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem taký záujem, predkladám návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje Správu o činnosti Mestského kultúrneho 

strediska za rok 2023 a zámery organizácie. Prosím o hlasovanie. Ďakujem 

Hlasovanie: SCHVÁLILI SME správu o činnosti Mestského kultúrneho strediska, jeho 

zámery. 

Uznesenie č. 281: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

správu o činnosti Mestského kultúrneho strediska za rok 2023 a zámery organizácie. 

H l a s o v a n i e  : prítomných:18          za:18            proti:0              zdržal sa:0      počet poslancov:19 

 

Bod č. 8. – Správa o činnosti DHZM Senica a DHZ v Senici za rok 

2023. 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 8, Správa o činnosti dobrovoľného hasičského zboru mesta Senica a 

Dobrovoľného hasičského zboru v Senici za rok 2023. Prerokovala tento materiál komisia pre 

prevenciu kriminality a ochranu verejného poriadku. Odporúča predložiť na rokovanie bez 

pripomienku tento materiál a taktiež prerokovala ho Mestská rada, ktorá odporúča predložiť na 

rokovanie bez pripomienky. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem taký 

záujem, predkladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie 

správu o činnosti Dobrovoľného hasičského zboru mesta Senica a Dobrovoľného hasičského 

zboru v Senici za rok 2023. Prosím o hlasovanie. Ďakujem. 

Hlasovanie: Správu sme ZOBRALI NA VEDOMIE.  

Uznesenie č. 282: 

MsZ v Senici 

b e r i e  n a  v e d o m i e  

správu o činnosti DHZM Senica a DHZ v Senici za rok 2023. 

H l a s o v a n i e  : prítomných:18          za:18            proti:0           zdržal sa:0         počet poslancov:19 
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Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

A ja by som zároveň dobrovoľným hasičom veľmi pekne poďakoval, pretože vždy, keď 

potrebujeme pomoc, tak sú tu pre nás, či už sú to rôzne živelné katastrofy, potreby pomoci, 

takže veľmi pekne im ďakujem. 

 

Bod č. 9. – Správa o činnosti Mestskej polície za rok 2023. 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

A prechádzame na bod číslo 9, Správa o činnosti Mestskej polície za rok 2023. Prerokovala 

tento materiál komisia pre prevenciu kriminality, ochranu verejného poriadku. Bez 

pripomienok odporúča predložiť Správu na schválenie a taktiež prerokovala Mestská rada, 

ktorá bez pripomienok odporúča predložiť Správu na schválenie. Má niekto záujem o diskusiu 

k tomuto bodu? Neevidujem taký záujem. Pán poslanec Sova? 

Ing. Roman Sova (poslanec)  

Ďakujem. Chcem sa spýtať pána náčelníka na jednu vec. Bojujem o to už asi 5, 6 rokov, a je to 

doprava pri II. Základnej škole ráno a v poobedňajších hodinách. Nevidel som tam mestského 

policajta už ani nepamätám, aby dohliadali na to, čo sa tam deje. Prvá otázka je, že či vlastne 

mestskí policajti majú kompetencie, aby dali pokutu vodičom, ktorí porušujú predpisy. Pretože 

poznáte všetci tú situáciu, stoja tam všetci na miestach, kde je zakázané, na autobusových 

zastávkach, dá blinkere a si myslí, že je to všetko v poriadku, ohrozuje seba, ohrozuje aj 

ostatných, aj deti, ktoré idú do školy a pokiaľ taká možnosť je, prečo sa tam nepostavia aspoň 

na jeden týždeň ráno a večer a nevyriešia ľudí alebo vodičov, ktorí porušujú takýmto spôsobom 

predpisy. Ďakujem.  

Mgr. Jaroslav Pecha (náčelník Mestskej polície v Senici)  

Dobrý deň. Takže ja k tomuto, čo sa týka II. Základnej škole, vieme, aká tam je situácia, my v 

prvom rade máme tam prechodára akože, ktorý usmerňuje tam tú dopravu a ja to poviem tak, 

že ja momentálne nemám teraz zdroje na Mestskej polícii, tak, aby som tam postavil policajta. 

Lebo ja mám v službe dvoch, dvojčlennú hliadku a v čase medzi siedmou - ôsmou hodinou, 

keď mi vypadnú dvaja alebo traja prechodári, tak vtedy sa snažíme zabezpečiť v prvom rade 

školy tam, kde tí prechodári sa nenachádzajú. Takže ja to mám dosť také akože, ako sa povie, 

že také natesno. A vieme, že tam je tá situácia, že tam stávajú. V čase, keď som mal teda viacej 

a mal som voľného policajta, dával som tam aj jedného člena hliadky a vtedy snažili sme sa to 

vlastne, hlavne tak, aby to bolo usmerňované tam tá doprava a teda, aby ten policajt 

upozorňoval. Nenažili sme sa to riešiť hneď pokutou a nesnažili sme sa to riešiť hneď nejakými 

sankciami, lebo vieme, že tí vodiči, tá doprava pri tej II. Základnej škole je dosť tam 

problematická. No, takže moja odpoveď je takto nejak. 

Ing. Roman Sova (poslanec)  

Takže tá možnosť tej pokuty tam je, áno? 

Mgr. Jaroslav Pecha (náčelník Mestskej polície v Senici)  

Áno, áno, tá možnosť pokuty tam je, oni môžu akože pokutovať aj, myslím, že aj zákaz 

zastavenia, že či už to je na zastávke alebo niekde inde. 

Ing. Roman Sova (poslanec)  

A nestálo by za to, za tú bezpečnosť ten jeden týždeň obetovať, lebo pokiaľ chodím ráno, tak 

si všímam, že nie všetky prechody sú obsadené, na niektorých chýbajú tí prechodári. A ja 

myslím, že toho prechodára aj tak nikto nerešpektuje z tých ľudí, ktorí porušujú takéto predpisy. 

Takže ja by som poprosil do budúcna, keby ste skúsili takúto verziu, dávam to ako návrh na 

riešenie tohto problému. Postavte sa tam ozaj na ten jeden týždeň ráno, večer, dáte tam 300 

pokút a tí ľudia si to rozmyslia. Ďakujem. 

Mgr. Jaroslav Pecha (náčelník Mestskej polície v Senici)  

Dobre, ja to beriem. Akože vždy, keď sa snažíme riešiť nejaký problém aj tuto v Senici, čo sa 
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týka parkovania, tak v prvom rade ideme do nejakých upozornení, áno? Nesnažíme sa to riešiť 

hneď pokutou. Dávame upozornenia na jednotlivé zóny, ja som skôr toho názoru, že vždy dajme 

nejaký priestor ako týždeň, 2 a potom prikročíme až k sankciám. Akože, takže, ja viem, ako 

tých prechodárov momentálne nemáme toľko, neni o to záujem, akože niektorí, ktorí sa nám 

hlásili, takže my nemáme obsadené školy, ako je I. Základná škola, tam dávam policajta, 

Vajanského nemám obsadené, takže.  

Ing. Roman Sova (poslanec)  

Ja viem, mne ide len o tú bezpečnosť. Keď nedáte pokutu za zlé parkovanie, tak neohrozuje 

tým „parkovaním” asi nikoho, akurát porušenia nejaký predpis. Ale týmito porušeniami zákazu 

parkovania, ktoré sú pri II. Základnej škole, ohrozuje malé deti a myslím, že to stojí za to, aby 

sme ich ochránili. 

Mgr. Jaroslav Pecha (náčelník Mestskej polície v Senici)  

Dobre, ja môžem sľúbiť teda toľko, že ak budem mať teda policajtov toľko, že budem mať 

napr. troch v práci a nebudú mať obsadené všetky prechody, tak ja tam môžem z hľadiska 

bezpečnosti a nejakej prevencie toho policajta poslať, no. Tak by sme to teda monitorovali a 

uvidíme teda. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem. Ďalší záujem o diskusiu neevidujem, predkladám návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Senici schvaľuje Správu o činnosti Mestskej polície za rok 2023. Prosím o 

hlasovanie. 

Hlasovanie: Takže SCHVÁLILI SME Správu o činnosti Mestskej polície. Ďakujem. 

Uznesenie č. 283: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

správu o činnosti Mestskej polície za rok 2023. 

H l a s o v a n i e  : prítomných:18          za:18            proti:0          zdržal sa:0          počet poslancov:19 

 

Bod č. 10. – Organizačno-technické zabezpečenie volieb prezidenta 

SR v roku 2024 v pôsobnosti MsÚ v Senici. 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 10, Organizačno-technické zabezpečenie volieb prezidenta 

Slovenskej republiky v roku 2023 v pôsobnosti MÚ v Senici. Takže materiál ste dostali v 

písomnej podobe. Má niekto záujem o diskusiu? Neevidujem taký záujem, predkladám návrh 

na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie Organizačno-technické 

zabezpečenie volieb prezidenta Slovenskej republiky v roku 2024 v pôsobnosti MÚ v Senici, 

prosím o hlasovanie. Ďakujem. 

Hlasovanie: Takže ZOBRALI SME NA VEDOMIE organizačno-technické zabezpečenie 

volieb prezidenta Slovenskej republiky.  

Uznesenie č. 284: 

MsZ v Senici 

b e r i e  n a  v e d o m i e   

organizačno-technické zabezpečenie volieb prezidenta SR v roku 2024 v pôsobnosti MsÚ 

v Senici. 

H l a s o v a n i e  : prítomných:18          za:18            proti:0            zdržal sa:0       počet poslancov:19 
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Bod č. 11. – Návrh na odpredaj akcií spoločnosti Prima banka 

Slovensko a.s. 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 11. To je to prečíslovanie, pôvodne bod 12, ale teda teraz bod číslo 11. 

Návrh na odpredaj akcií spoločnosti Prima banka Slovensko a. s. Prerokovala tento materiál 

finančná komisia, ktorá neodporúča schváliť odpredaj. Mestská rada taktiež neodporúča 

schváliť odpredaj, je to odpredaj desiatok 10 kusov akcií spoločnosti Prima banka. Takže má 

niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Pán poslanec Kalman? 

Ing. Pavol Kalman (poslanec)  

V priebehu finančnej komisie my sme sa dostatočne venovali tomuto bodu. Jeden z najväčších 

problémov, ktorý tam máme je ten, že dostali sme teda nejako, nejaký návrh kúpnej ceny. Prešli 

sme to zároveň aj s výsledkami danej banky za predchádzajúce roky a z predloženého materiálu, 

ktorý majú pani poslankyne a páni poslanci pred sebou, tak vidia, že len v prvých rokoch sme 

dostávali vyplácané dividendy, to bolo vlastne vtedy, keď to bola ešte Prvá komunálna banka. 

Potom bola čiastočne tá banka privatizovaná, štátny podiel sa predal do Dexie. Potom prišiel 

ďalší veľký inštitucionálny investor, a to je spoločnosť Penta, ktorá dnes už je teda drvivým 

majoritným vlastníkom. Z výsledkov, ktoré sú k dispozícii za rok 2020/2022 je zrejmé, že táto 

banka má obrovské kapitálové fondy, 137 000 000, obrovské základné imanie 226 000 000. 

Nerozdelený zisk bol 18 000 000 a zisk za rok 2020/2022, ktorý ešte teda nebolo rozhodnuté 

predstavenstvom, že ako sa bude deliť, či pôjde do kapitálových fondov, lebo nerozdelenie 

zisku bolo 20 000 000. Za minulý rok nie je teda zrejmé ešte, aký bol zisk, ale za minulý rok 

mal bankový sektor historicky najvyšší, najvyšší zisk, tzn. že tie čísla budú určite obdobné. 

Keď sme teda porovnali tieto dáta s tým, čo chcú dať alebo teda čo nám ponúkli na odpredaj, 

tak sme tam prišli na diferenciu v tisícach, tisíckach eur. A preto vlastne bolo naše stanovisko 

jednomyseľné, že neodporúčame predať, pretože je to len taký diktát majoritného vlastníka. 

Nás tých 5.700 EUR, nehovorím, že nás zachráni, nezachráni, ale, jednoducho, z hľadiska asi 

princípu. Preto, že je niekto veľký a snaží sa vytesniť z malých akcionárov, je, sa nám zdá ako 

neférové a my sme ako finančná komisia sa snažili chrániť verejný záujem, preto bolo naše 

stanovisko teda jednomyseľné. Tým sa vás obznámil vlastne s tým, aké a čo nás viedlo k tomu, 

aby sme teda dali takéto stanovisko. Ďakujem pekne. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem. Áno. Pravidelne prichádza na mesto návrh na odpredaj akcií, ale tým, že teda je to 

už po určitej dobe zase, tak dávame to aj do zastupiteľstva, inak pravidelne v podstate dávame 

negatívne stanovisko k odpredaju akcií a tak ako bolo povedané, monitorujeme daný stav a 

momentálne si myslíme, že ešte nie je čas. Takže ak nie je nikto, v rámci diskusie predkladám 

návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje odpredaj desiatok, 10 kusov 

akcií spoločnosti Prima banka Slovensko, a. s. za celkovú kúpnu cenu 5.700 EUR, tzn. 

570 EUR za akciu. Prosím o hlasovanie. Ďakujem veľmi pekne.  

Hlasovanie: Takže NESCHVÁLILI SME odpredaj akcií spoločnosti Prima banka 

Slovenska. 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

odpredaj 10 ks akcií spoločnosti Prima Banka Slovensko a.s. za celkovú kúpnu cenu 5.700 Eur 

(570 Eur/akcia) 

H l a s o v a n i e  : prítomných:18          za:0       proti:17       zdržal sa:1                 počet poslancov:19 

 

Návrh uznesenia nebol na základe výsledku hlasovania prijatý. 
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Bod č. 12. – Návrh na zmenu v spoločnosti Stoma Senica, a.s. 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 12, Návrh na zmenu obchodného mena sídla predmetu činnosti obchodnej 

spoločnosti Stoma Senica, a. s. na zmenu stanov spoločnosti Stoma Senica, a.s. a zmenu členov 

orgánov spoločnosti Stoma Senica, a.s. Bol som požiadaný, aby som urobil prestávku pre 

poslancov pred týmto bodom, takže pozývam poslancov na rokovanie do sobášnej miestnosti.  

Takže vyhlasujem 10 minútovú prestávku. 

Ďakujem, ukončujem prestávku. Pokračujeme v bode číslo 12. Návrh na zmenu obchodného 

mena, sídla predmetu činnosti obchodnej spoločnosti Stoma Senica, a. s., na zmenu stanov 

spoločnosti Stoma Senica, a. s. a zmenu členov v orgánoch spoločnosti Stoma Senica, a. s. 

Takže tento materiál prerokovala komisia pre správu mestského majetku a zobrala na vedomie, 

finančná komisia taktiež zobrala na vedomie a Mestská rada odporúča schváliť s pripomienkou 

zapracovanou v tomto návrhu. Tzn. tam sme vtedy dopĺňali ešte orgány. Máme doplnené 

orgány a máme pripravené. K tejto zmene prichádza z toho titulu, aby sme boli efektívnejší, čo 

sa týka našej Polikliniky v meste Senica. A vidím, že do diskusie sa prihlásil pán zástupca. 

Mgr. Filip Lackovič (zástupca primátora)  

Ďakujem za slovo. Tak, ako sme sa bavili, dávam pozmeňujúci návrh a to taký, že názov, 

obchodný názov spoločnosti nebude teda Poliklinika, a. s. ale Mestská poliklinika Senica, a. s. 

Vo všetkých bodoch, kde to je spomínané, sa to zmení. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Pán poslanec Kalman. 

Ing. Pavol Kalman (poslanec)  

Ďakujem za slovo. Ja ešte pripomeniem 2 požiadavky, ktoré vyplynuli z rokovania finančnej 

komisie, a to prvá: členovia finančnej komisie žiadajú, aby bola APS, teda Pohotovosť pre 

dospelých, plynule prevedená na nového poskytovateľa zdravotníckej starostlivosti, v tomto 

prípade teda už Mestská poliklinika Senica, a. s. A druhá požiadavka, členovia finančnej 

komisie odporúčajú pánovi riaditeľovi Mikušovi, aby predložil harmonogram práce 

projektového tímu na zabezpečenie nového poskytovateľa zdravotníckej starostlivosti tak, aby 

bol nový poskytovateľ pripravený na zapojenie sa do výzvy RCIS z EŠIF-ových v druhom 

alebo treťom štvrťroku 2020/2024. Zároveň ho teda prosíme, aby nás informoval na ďalších 

zasadnutiach finančnej komisie. Ďakujem pekne. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem, pán poslanec bolo, akurát aj cez prestávku sme si povedali, čo sa týka APS-ky, že 

teda posuny takejto formy nie sú a teda, že aké máme riešenie, ale v poriadku a berieme na 

vedomie zápis z finančnej komisie. Ešte?  

Ing. Pavol Kalman (poslanec)  

Ďakujem pekne. Ja som len čítal, ako sa uzniesla finančná komisia, tzn. jej požiadavky som 

predniesol. Ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem. Má niekto záujem ešte o diskusiu? Neevidujem taký záujem, predkladám návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje zmenu obchodného mena sídla a 

predmetu činnosti obchodnej spoločnosti Stoma Senica, a. s. IČO 36 273 074, so sídlom 

Hviezdoslavova 477 Senica, založenú notárskou zápisnicou zo dňa 2. 6. 2005 a zapísaná je na 

okresnom, v obchodnom registri Okresného súdu Trnava, kde sa bude, meno bude podľa návrhu 

na zmenu, budeme hlasovať o zmene. Bude meno Mestská poliklinika Senica, a. s. so sídlom 

Sotínska 1588/1 Senica s tým, že prevádzkovanie bude hlavne zariadenie ambulantnej 

zdravotnej starostlivosti, chirurgická ambulancia, ortopedická ambulancia, ortopédia, 

ambulancia klinickej onkológie, prevádzkovanie ambulancií pevnej ambulantnej pohotovostnej 

služby, prevádzkovanie zariadenia spoločných vyšetrovacích liečebných zložiek, taktiež 
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poskytovanie lekárskej starostlivosti, masérske služby, sprostredkovanie činnosti v oblasti 

obchodu, kúpa tovaru, podľa predloženého návrhu. Tieto ostatné činnosti so zmenou stanov 

obchodnej spoločnosti Stoma Senica, a. s. v časti 1 všeobecného ustanovenia sa mení čl. 1.: 

obchodné meno a sídlo spoločnosti, čl. 2 predmet činnosti, ktoré po zmene znejú nasledovne, 

ako sú uvedené v predloženom návrhu, v časti 3 organizácia spoločnosti sa v čl. 8 

Predstavenstvo mení bod 8.1 a 8.7, ktoré po zmene znejú podľa predloženého návrhu, kde sa 

odvolávajú pôvodní teraz členovia a volia sa a menujú noví členovia predstavenstva a dozornej 

rady. Tým pádom budeme kopírovať pôvodnú n. o., a teda tieto zmeny podľa predloženého 

návrhu, ktoré sú určené s tým, že názov sa mení podľa predloženého návrhu posledného 

predloženého na Mestská poliklinika Senica, a. s. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prosím o hlasovanie. Ďakujem veľmi pekne. 

Hlasovanie: SCHVÁLILI SME zmenu názvu obchodného mena, sídla predmetu činnosti 

spoločnosti Stoma Senica, a. s.  

Uznesenie č. 285: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  s  p r i p o m i e n k o u   

 

1) zmenu obchodného mena, sídla a predmetu činnosti obchodnej spoločnosti Stoma Senica, a. 

s., IČO 36 273 074 so sídlom Hviezdoslavova 477, 905 01 Senica, založenej Notárskou 

zápisnicou N 103/2005, Nz 25097/2005, NCRls 24763/2005 zo dňa 02.06.2005 a zapísanej  

v OR OS Trnava v oddieli Sa vo vložke číslo 10397/T nasledovne:                  

    Obchodné meno spoločnosti bude "Mestská poliklinika Senica, a. s.". 

    Sídlom spoločnosti bude: Sotinská 1588/1, 905 01 Senica, Slovenská republika“. 

                 Predmetom podnikania budú nasledovné činnosti:  

       -  prevádzkovanie zariadenia ambulantnej zdravotnej starostlivosti v špecializácii:    

          chirurgická ambulancia v odbore chirurgia, ortopedická ambulancia v odbore      

          ortopédia, ambulancia klinickej onkológie v odbore klinická onkológia,  

          ambulancia fyziatrie, balneológie a liečebnej rehabilitácie v odbore fyziatria,  

          balneológia a liečebná rehabilitácia 

       -  prevádzkovanie ambulancií pevnej ambulantnej pohotovostnej služby pre 

dospelých  

          a pevnej ambulantnej pohotovostnej služby pre deti a dorast  

       -  prevádzkovanie zariadenia spoločných vyšetrovacích a liečebných zložiek v 

odboroch:  

          klinická biochémia a hematológia, fyziatria, balneológia a liečebná  rehabilitácia,  

          rádiológia  

       -  poskytovanie lekárenskej starostlivosti 

       -  masérske služby 

       -  sprostredkovateľská činnosť v oblasti obchodu, služieb a výroby  

       -  kúpa tovaru na účely jeho predaja konečnému spotrebiteľovi (maloobchod)  

          alebo iným prevádzkovateľom živnosti (veľkoobchod) 

                    -  počítačové služby a služby súvisiace s počítačovým spracovaním údajov 

                    -  vedenie účtovníctva 

       -  prenájom nehnuteľností spojený s poskytovaním iných než základných služieb    

          spojených s prenájmom 

       -  čistiace a upratovacie služby 

       -  prenájom, úschova a požičiavanie hnuteľných vecí        

       -  organizovanie športových, kultúrnych a iných spoločenských podujatí 

                    -  podnikanie v oblasti nakladania s iným ako nebezpečným odpadom 

       -  podnikanie v oblasti nakladania s nebezpečným odpadom 

                    -  služby v oblasti administratívnej správy a služby organizačno-hospodárskej  

                       povahy 
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                    - reklamné, marketingové, fotografické a informačné služby, prieskum trhu a verejnej  

                       mienky;  

 

2) zmenu Stanov obchodnej spoločnosti Stoma Senica, a. s., IČO 36 273 074 so sídlom  

                Hviezdoslavova 477, 905 01 Senica  nasledovne:  

 

   V časti I Všeobecné ustanovenia sa mení článok I. Obchodné meno a sídlo spoločnosti a  

   článok II. Predmet činnosti, ktoré po zmene znejú nasledovne:  

 

Článok I. 

Obchodné meno a sídlo spoločnosti 

 

             1.1   Obchodné meno akciovej spoločnosti znie: " Mestská poliklinika Senica, a. s.". 

1.2   Sídlom spoločnosti je: Sotinská 1588/1, 905 01 Senica, Slovenská republika“. 

             1.3   Spoločnosť je oprávnená zriaďovať pobočky v tuzemsku a v zahraničí. 

             1.4   Spoločnosť je súkromnou akciovou spoločnosťou založenou na dobu neurčitú bez výzvy  

                     na upisovanie akcií. 

 

Článok II. 

Predmet činnosti 

 

2.1  Predmet činnosti spoločnosti je:  

       -  prevádzkovanie zariadenia ambulantnej zdravotnej  starostlivosti v špecializácii:    

          chirurgická ambulancia v odbore chirurgia, ortopedická ambulancia v odbore      

          ortopédia, ambulancia klinickej onkológie v odbore klinická onkológia,  

          ambulancia fyziatrie, balneológie a liečebnej rehabilitácie v odbore fyziatria,  

          balneológia a liečebná rehabilitácia 

       -  prevádzkovanie ambulancie pevnej ambulantnej pohotovostnej služby pre 

dospelých  

          a pevnej ambulantnej pohotovostnej služby pre deti a dorast  

       -  prevádzkovanie zariadenia spoločných vyšetrovacích a liečebných zložiek v 

odboroch:  

          klinická biochémia a hematológia, fyziatria, balneológia a liečebná  rehabilitácia,  

          rádiológia  

       -  poskytovanie lekárenskej starostlivosti 

       -  masérske služby 

       -  sprostredkovateľská činnosť v oblasti obchodu, služieb a výroby  

       -  kúpa tovaru na účely jeho predaja konečnému spotrebiteľovi (maloobchod)  

          alebo iným prevádzkovateľom živnosti (veľkoobchod) 

                    -  počítačové služby a služby súvisiace s počítačovým spracovaním údajov 

                    -  vedenie účtovníctva 

       -  prenájom nehnuteľností spojený s poskytovaním iných než základných služieb    

          spojených s prenájmom 

       -  čistiace a upratovacie služby 

       -  prenájom, úschova a požičiavanie hnuteľných vecí        

       -  organizovanie športových, kultúrnych a iných spoločenských podujatí 

                    -  podnikanie v oblasti nakladania s iným ako nebezpečným odpadom 

       -  podnikanie v oblasti nakladania s nebezpečným odpadom 

                    -  služby v oblasti administratívnej správy a služby organizačno-hospodárskej  

                       povahy 

                    - reklamné, marketingové, fotografické a informačné služby, prieskum trhu a verejnej  

                       mienky.  

 

 

         V časti III. Organizácia spoločnosti sa v Článku VIII Predstavenstvo mení bod 8.1 a 8.7  



22 

 

         ktoré po zmene znejú nasledovne:  

 

                                                                             Článok  VIII 

                                                                            Predstavenstvo   

 

8.1  Predstavenstvo je štatutárnym orgánom spoločnosti, ktorý riadi činnosť spoločnosti a 

koná v jej mene. Predstavenstvo rozhoduje o všetkých záležitostiach spoločnosti, 

pokiaľ nie sú zákonom alebo týmito stanovami vyhradené do pôsobnosti valného 

zhromaždenia alebo dozornej rady. V mene spoločnosti je oprávnený konať predseda 

predstavenstva. 

 

8.7  Predstavenstvo má päť členov, ktorých volí a odvoláva valné zhromaždenie  

z akcionárov alebo iných osôb na dobu päť rokov. Členom predstavenstva môže byť 

iba fyzická osoba. 

3)     odvolanie členov predstavenstva  spoločnosti:   

                                                                              JUDr. Gabriela Olejárová 

                                                             Mgr. Vladimír Včelka 

                                                                       Mgr. Branislav Grimm 

                     odvolanie členov dozornej rady spoločnosti: 

                                                                                                     Ľubomír Miča 

                                                                                                     Mgr. Peter Pastucha 

 

                     v súlade s ustanovením § 11 ods. 4 písm. l) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení; 

 

 

                    vymenovanie členov predstavenstva  spoločnosti: 

                                                                    Ing. Jozef Mikuš 

                                                                    Ing. Mgr. Martin Džačovský 

                                                                           Ing. Roman Sova 

                                                                                         PhDr. Miriam Madunická, PhD. 

                                                                                                Mgr. Ivana Mičová 

                       

                    vymenovanie členov dozornej rady spoločnosti: 

                                                                                                       Ing. Ľubica Vyletelová 

                                                                                                       RNDr. Ľubica Krištofová 

 

              v súlade s ustanovením § 11 ods. 4 písm. l) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. 

 

H l a s o v a n i e  : prítomných:18          za:18            proti:0            zdržal sa:0       počet poslancov:19 

 

Bod č. 13. – Dispozície s majetkom. 

 

Bod č. 13.1. - Návrh na kúpu pozemkov registra C, parc. č. 2768/18, 

2768/19 a 2768/20 v k. ú. Senica. 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 13.1, pôvodný 14.1. Návrh na kúpu pozemkov registra C, parc. č. 2768/18, 

2768/19 a 2768/20 v k. ú. Senica. Takže, nachádzame sa pri spoločnosti Mále, kde je vstup do 

priemyselnej časti bývalého slovenského hodvábu, kde chceme nakúpiť pozemky za účelom 

možnosti budovania širšieho cyklochodníka, ktorý tam máme záujem vybudovať a k tomu 

potrebujeme pozemky. Prerokovala tento materiál komisia pre správu mestského majetku, bez 

pripomienok odporúča schváliť, komisia pre výstavbu územného plánovania, dopravu bez 
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pripomienok odporúča schváliť a mestská rada bez pripomienok odporúča schváliť. Má niekto 

záujem o diskusiu? Neevidujem taký záujem, predkladám návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Senici schvaľuje kúpu pozemkov podľa predloženého návrhu. Prosím o 

hlasovanie. Ďakujem. 

Hlasovanie: SCHVÁLILI SME kúpu pozemkov. 

Uznesenie č. 286: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

kúpu  pozemkov  

CKN parc. č. 2768/18, druh pozemku ostatná plocha vo výmere 78 m2,  

CKN parc. č. 2768/19, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 34 m2  

CKN parc. č. 2768/20, druh pozemku ostatná plocha vo výmere 26 m2,  

zapísaných na LV  č. 6936 pre kat. územie Senica od vlastníka: Indorama Ventures Mobility 

Moravia, a. s., Velká nad Veličkou 890, 696 74, IČO 27 758 711 za jednotkovú cenu 24 €/m2 

s podmienkou, že kúpna zmluva bude uzatvorená  až po výmaze záložného práva na parcely č. 

2768/18, 2768/19 a 2768/20, zapísaného na LV č. 6936 pre kat. územie Senica v prospech 

UniCredit Bank Czech Republic and Slovakia, a.s., Želetavská 1525/1, 140 92 Praha 4 – 

Michle, Česká republika, IČ: 649 48 242 podľa V-1805/2019. 

H l a s o v a n i e  : prítomných:18          za:18            proti:0            zdržal sa:0        počet poslancov:19 

 

Bod č. 13.2. -  Návrh na predaj časti pozemku registra E, parc. 231/1 

a časti pozemku registra C, parc. č. 756/1 a 756/2 v k. ú. Kunov. 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

A prechádzame na bod 13.2 Návrh na predaj časti pozemku registra E, parc. 231/1 a časti 

pozemku registra C, parc. č. 756/1 a 756/2 v k. ú. Kunov. Nachádzame sa takto v priestore, 

ktorý je pre mesto tento pozemok prebytočný a prerokovala to komisia pre správu mestského 

majetku, bez pripomienok odporúča schváliť komisia pre výstavbu územného plánovania a 

dopravu odporučila návrh schváliť so zachovaním prechodu pre peších, ktorý tam je a mestská 

rada bez pripomienok odporúča návrh schváliť. Takže má niekto záujem diskusiu? Takže podľa 

nových zásad hospodárenia ideme na to, na viackrát budeme hlasovať. Návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo v Senici sa uznáša, že nehnuteľný majetok uvedený v bode b) tohto 

uznesenia trvalo prebytočný majetok v zmysle čl. 4. ods. 2 písmena a a čl. 18. ods. 1. zásad 

hospodárenia, nakladania s majetkom mesta Senica. Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na ďalší bod, v tomto bode je pod bod, a to je Návrh na uznesenie: Mestské 

zastupiteľstvo v Senici schvaľuje spôsob prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku uvedeného 

aj z dôvodu hodného osobitného zreteľa ako odplatný zmluvný prevod nehnuteľného majetku, 

ktorý je novo zameraný žiadateľovi za predloženú sumu. Prosím, takže poprosím podľa 

predloženého návrhu o hlasovanie. Ďakujem. 

Hlasovanie: TAKŽE SCHVÁLILI SME prevod vlastníctva nehnuteľného majetku. 

Uznesenie č. 287: 

MsZ v Senici 

s a  u z n á š a ,  ž e   

nehnuteľný majetok uvedený v bode b) tohto uznesenia je trvale prebytočný majetok 

v zmysle článku 4 odst. (2) písm. a) a článku 18 odst. (1) Zásad hospodárenia a 

nakladania s majetkom mesta Senica 

H l a s o v a n i e  : prítomných:17          za:17            proti:0       zdržal sa:0          počet poslancov:19 
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s c h v a ľ u j e  

a) spôsob prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku uvedeného v bode b) tohto uznesenia 

ako prevod z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle § 9a odst. 15 písm. f) zákona 

č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, ktorý je schválený v 

článku 10 odst. (3)  písm. b) v Zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta 

Senica ako prevod pozemku s malou výmerou do 100 m2 za predpokladu, že mesto 

nemá zámer na jeho účelné využitie  

b) odplatný zmluvný prevod nehnuteľného majetku: 

-   novozameraný pozemok CKN parc. č. 746/8, druh pozemku zastavaná plocha 

a nádvorie vo výmere 21 m2, ktorý vznikol odčlenením dielu 1 z pozemku EKN parc. 

č. 231/1 druh pozemku ostatná plocha vo výmere 24529 m2, zapísaného na LV č. 731 

pre kat. územie Kunov na základe GP č. 193/2023 na oddelenie pozemkov p. č. 746/8, 

756/10, 31 

-   novozameraný pozemok CKN parc. č.756/30, druh pozemku vodná  plocha vo 

výmere 19 m2, ktorý vznikol odčlenením dielu 2 z pozemku CKN  parc. č. 756/1 druh 

pozemku vodná plocha vo výmere 69 m2, zapísaného na LV č. 731 pre kat. územie 

Kunov na základe GP č. 193/2023 na oddelenie pozemkov p. č. 746/8, 756/10, 31; 

 -  novozameraný pozemok CKN parc. č. 756/31, druh pozemku vodná  plocha vo 

výmere 5 m2, ktorý vznikol odčlenením dielu 3 z pozemku CKN  parc. č. 756/2 druh 

pozemku vodná plocha vo výmere 216 m2, zapísaného na LV č. 731 pre kat. územie 

Kunov na základe GP č. 193/2023 na oddelenie pozemkov p. č. 746/8, 756/10, 31 

            žiadateľovi: Mgr. Ivan Štefečka, trvale bydliskom Kunov 42, 905 01 Senica 

            za  jednotkovú cenu  26 €/m2 

c) toto uznesenie stráca platnosť, ak zmluva o prevode vlastníctva nehnuteľného majetku 

nebude uzatvorená do jedného roka od jeho prijatia Mestským zastupiteľstvom v Senici. 

H l a s o v a n i e  : prítomných:18          za:18            proti:0         zdržal sa:0          počet poslancov:19 

 

Bod č. 13.3. - Návrh na predaj spoluvlastníckych podielov na 

pozemku registra C, parc. č. 27 pod bytovým domom so súpisným 

číslom 741 v k. ú. Senica. 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 13.3. Návrh na predaj spoluvlastníckych podielov na pozemku registra C, 

parc. č. 27 pod bytovým domom so súpisným číslom 741 v k. ú. Senica. Prerokovala to komisia 

pre správu mestského majetku, bez pripomienok odporúča schváliť. Taktiež mestská rada bez 

pripomienok odporúča návrh schváliť. Nachádzame sa pod bytovým domom v centre mesta, 

kde sme v zmysle zákona povinní tieto pozemky, pokiaľ si požiadajú, predať s tým, že je k 

tomu vytvorený znalecký posudok. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem 

taký záujem, preto predkladám Návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici sa uznáša, 

že nehnuteľný majetok uvedený v bode b) tohto uznesenia trvalo prebytočný majetok v zmysle 

čl. 4. ods. 2 písmena a čl. 18 ods. 1 zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Senica. 

Prosím o hlasovanie. 

Hlasovanie: Ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na pod bod ohľadom schválenia. Návrh na uznesenie: Mestské zastupiteľstvo v 

Senici schvaľuje prevod vlastníckeho nehnuteľného majetku uvedeného v bode b) tohto 

uznesenia ako prevod hodného ako prevod nehnuteľného majetku, ktorý je obec povinná 

previesť podľa osobitného predpisu, podľa predloženého návrhu, predaj spoluvlastníckych 

podielov na pozemku registra C, parc. č. 27 v k. ú. Senica podľa predloženého návrhu. A toto 
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uznesenie stráca platnosť, ak prevod vlastníckeho nehnuteľného majetku nebude uzatvorený, 

takáto zmluva nebude uzatvorená do jedného roka podľa predloženého návrhu. Prosím o 

hlasovanie. Ďakujem veľmi pekne. 

Hlasovanie: Máme uznesenie o SCHVÁLENÍ. 

 

Uznesenie č. 288: 

MsZ v Senici 

s a  u z n á š a ,  ž e  

nehnuteľný majetok uvedený v bode b) tohto uznesenia je trvale prebytočný majetok 

v zmysle  článku 4 odst. (2) písm. a)  a článku 18 odst. (1) Zásad hospodárenia a nakladania 

s majetkom mesta Senica 
H l a s o v a n i e  : prítomných:18          za:18            proti:0          zdržal sa:0         počet poslancov:19 

 

s c h v a ľ u j e  

a) prevod vlastníctva nehnuteľného majetku uvedeného v bode b)  tohto uznesenia ako 

prevod nehnuteľného majetku, ktorý je obec povinná previesť podľa osobitného 

predpisu  v zmysle 

              § 9a odst. 15 písm. a)  zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov 

b) predaj spoluvlastníckych podielov na pozemku CKN parc. č. 27, druh pozemku 

zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 1459 m2, zapísanom na LV č. 7336 pre kat. 

územie Senica vlastníkom bytov  č. 26, č.45, č.57 a vlastníkom nebytových priestorov 

(garáží)  č. 2, č. 3,  

č. 5, č. 6, č. 7, č. 8, č. 9, č. 10, č. 11, č. 12, č. 13, č. 14, č. 15 a č. 16 v bytovom dome so 

súp. číslom 741 na ulici Hollého v Senici podľa výšky ich podielov na spoločných 

častiach a spoločných  zariadeniach  a na príslušenstve bytového domu so súp. číslom 

741 za jednotkovú cenu  (v zmysle znaleckého posudku) 32 €/m2  

c) toto uznesenie stráca platnosť, ak zmluva o prevode vlastníctva nehnuteľného majetku 

nebude uzatvorená do jedného roka od  jeho prijatia Mestským zastupiteľstvom v 

Senici. 

H l a s o v a n i e  : prítomných:18         za:18        proti:0        zdržal sa:0              počet poslancov:19 

 

Bod č. 13.4. - Návrh na uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o 

zriadení vecného bremena na pozemkoch registra C, parc. č. 3145/2, 

3153/1, 3156 a 3205/1 v k. ú. Senica. 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 13.4. Návrh na uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného 

bremena na pozemkoch registra C, parc. č. 3145/2, 3153/1, 3156 a 3205/1 v k. ú. Senica. Tento 

materiál prerokovala komisia pre správu mestského majetku. Bez pripomienok odporúča návrh 

schváliť, komisia pre výstavbu územia a dopravu bez pripomienok odporúča schváliť a mestská 

rada bez pripomienok odporúča tento návrh schváliť. Jedná sa teda o zriadenie vecného 

bremena a vidíte tam trasu vecného bremena, ktoré ide cez mestský pozemok pre v podstate 

obytnú zónu Senica, ktorá sa má nazývať Kopánky. Takže táto časť ide cez mesto a teda majú 

záujem o vytvorenie vecného bremena, o zriadenie. Tak má niekto záujem o diskusiu k tomuto 

bodu? Neevidujem taký záujem, predkladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v 

Senici schvaľuje uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena na 

pozemkoch podľa predloženého návrhu. Prosím o hlasovanie. Ďakujem. 
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Hlasovanie: Takže návrh na uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného 

bremena sme SCHVÁLILI. 

Uznesenie č. 289: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

uzatvorenie Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena na pozemkoch CKN parc.č. 

3145/2, druh pozemku orná pôda vo výmere 448 m2, parc. č. 3153/1, druh pozemku záhrada vo 

výmere 3815 m2 , parc. č. 3156, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 1656 

m2 a parc. č. 3205/1, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie vo výmere  

3579 m2 v kat. území Senica v prospech: Bratislavská vodárenská spoločnosť, a. s., Prešovská 

48, 826 45 Bratislava 29, IČO: 35 850 370, ktoré bude spočívať v povinnosti vlastníka 

zaťažených pozemkov strpieť uloženie, prevádzkovanie, opravy a údržbu splaškovej 

kanalizácie.  

Vecné bremeno sa bude vzťahovať na časť uvedených pozemkov v rozsahu vyznačenom 

v situácii spracovanej na podklade katastrálnej mapy. Rozsah vecného bremena bude cca  

102 m2, presná výmera vecného bremena bude vymedzená v porealizačnom geometrickom 

pláne, ktorý oprávnený z vecného bremena predloží mestu Senica po ukončení a skolaudovaní 

stavby. 

Vecné bremeno bude zriadené na dobu neurčitú za jednorazovú odplatu vo výške 16,20 € za 

každý aj začatý 1m2 výmery, príp. bežný meter vecného bremena, ktorý bude vymedzený 

geometrickým plánom. 

Toto uznesenie stráca platnosť, ak zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena 

nebude uzatvorená do jedného roka od jeho prijatia Mestským zastupiteľstvom v Senici. 

H l a s o v a n i e  : prítomných:18          za:18            proti:0          zdržal sa:0          počet poslancov:19 

 

Bod č. 13.5. - Návrh na zriadenie vecného bremena na pozemku 

registra E, parc. č. 379/6 v k. ú. Senica. 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 13.5. Návrh na zriadenie vecného bremena na pozemku registra E, 

parc. č. 379/6 v k. ú. Senica. Prerokovala komisia pre správu mestského majetku, nehlasovala, 

vyjadrila stanovisko hlasovať až po odstránení prípadnej kolízie uloženia inžinierskej siete s 

plánovanou cyklotrasou mesta. Pre výstavbu, komisia pre výstavbu, územné plánovanie a 

dopravu odporúča návrh schváliť s podmienkou, že technické riešenie, uloženie inžinierskych 

sietí umožní realizáciu cyklotrasy a mestská rada odporúča návrh schváliť s podmienkou, že 

technické riešenie uloženia inžinierskej siete umožní realizáciu cyklotrasy. Tzn. majú záujem 

o uloženie, zriadenie vecného bremena s tým, že v budúcnosti očakávame, že my tam budeme 

mať záujem riešiť práve cyklotrasu a v prípade, že by tam mala nastať kolízia, tak musia sa 

prispôsobiť momentálne svojím riešením tak, aby nám to neohrozilo cyklotrasu. Do budúcna 

by nás tým neboli nevznikli ďalšie vyvolané náklady, napr. na prekládku v budúcnosti. Viem, 

že dnes alebo včera už poslali aj zameranie presne, že akou formou by to chceli riešiť. Takže 

budeme to tu riešiť v rámci výstavby. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem, 

taký záujem, predkladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje 

zriadenie vecného bremena na pozemku registra E, parc. 379/6 podľa predloženého návrhu. 

Prosím o hlasovanie. Ďakujem. 

Hlasovanie: Takže SCHVÁLILI SME zriadenie vecného bremena. 
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Uznesenie č. 290: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

zriadenie vecného bremena na pozemku EKN parc. č. 379/6, druh pozemku zastavaná plocha 

a nádvorie vo výmere 1308 m2 v kat. území Senica v prospech: Západoslovenská distribučná, 

a.s., Čulenova 6, 816 47 Bratislava, IČO: 36 361 518, ktoré spočíva v povinnosti vlastníka 

predmetného pozemku na časti zaťaženej nehnuteľností strpieť: 

a/ zriadenie a uloženie elektroenergetického zariadenia, 

b/užívanie, prevádzkovanie, údržbu, opravy, úpravy, rekonštrukcie, modernizácie a akékoľvek 

iné stavebné úpravy elektroenergetického zariadenia a jeho odstránenie. 

Vecné bremeno sa vzťahuje na časť zaťaženej nehnuteľnosti v rozsahu vyznačenom ako diel 1 

vo výmere 131 m2 v geometrickom pláne č. 574/2021 na oddelenie pozemku p.č. 3117/25 

a vyznačenie vecného bremena p. č. 3117/1, 3117/2, 3117/6, 3117/18, 3117/19, 3118/1, 3118/8, 

3118/14, 3118/20  

C KN a  p. č. 3-379/6 a 1745 E KN. 

Vecné bremeno sa zriaďuje na dobu neurčitú za jednorazovú odplatu vo výške 16,20 € za každý 

aj začatý 1m2   výmery vecného bremena, vyznačeného geometrickým plánom č. 574/2021. 

Zmluva o zriadení vecného bremena bude uzatvorená až po preukázaní skutočnosti z 

projektovej dokumentácie na stavbu inžinierskej siete, schválenej Západoslovenskou 

distribučnou, a. s., že technické riešenie uloženia inžinierskej siete  umožní  realizáciu  

cyklotrasy, plánovanej mestom Senica.    

Toto uznesenie stráca platnosť, ak zmluva  o zriadení vecného bremena nebude uzatvorená do 

jedného roka od jeho prijatia Mestským zastupiteľstvom v Senici. 

H l a s o v a n i e  : prítomných:18          za:18            proti:0           zdržal sa:0         počet poslancov:19 

 

Bod č. 13.6. - Návrh na uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o 

zriadení vecného bremena na pozemkoch registra C, parc. 

14 105/81, 14 105/52, 14 105/153 14, 105/115, 14 105/116, 

14 105/129, 14 105/120, 14 105/117, 14 105/118, 14 105/19, 

14 105/9, 14 105/96, 14 105/69, 14 105/71, 14 105/68, 14 105/216, 

14 105/ 215 v k. ú. Senica. 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 13. 6., Návrh na uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného 

bremena na pozemkoch registra C, parc. 14 105/81, 14 105/52, 14 105/153 14, 105/115, 

14 105/116, 14 105/129, 14 105/120, 14 105/117, 14 105/118, 14 105/19, 14 105/9, 14 105/96, 

14 105/69, 14 105/71, 14 105/68, 14 105/216, 14 105/ 215 v k. ú. Senica. Ide o zriadenie práve 

vecné vecného bremena na prekládku plynu, ktorá momentálne končí pri mliekarni a IBV 

Topolová, kde by, kde momentálne z vysokého tlaku ide stredotlak a v rámci tohoto žiadateľ 

bude vysoký tlak na stredotlak riešiť viacej mimo mesta Senica a následne teda príde do tejto 

pozície už len stredotlaký plyn. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Zatiaľ poviem, 

že prerokovala komisia pre správu mestského majetku, bez pripomienok odporúča schváliť, 

komisia pre výstavbu územného plánu a dopravy bez pripomienok odporúča schváliť, a mestská 

rada bez pripomienok odporúča schváliť. Neevidujem záujem o diskusiu, predkladám návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici schválilo uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o 

zriadení vecného bremena na pozemkoch podľa predloženého návrhu. Prosím o hlasovanie. 

Ďakujem. 
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Hlasovanie: Takže UZATVORÍME zmluvu o budúcej zmluve o zriadení vecného 

bremena. 

Uznesenie č. 291: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

uzatvorenie  zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena na pozemkoch CKN 

zapísaných na LV č. 3353 pre kat. územie Senica ako 

parcelné číslo 14105/81, druh pozemku ostatná plocha vo výmere 3192 m2,  

parcelné číslo 14105/152, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 287 m2,  

parcelné číslo 14105/153, druh pozemku ostatná plocha vo výmere 1956 m2,  

parcelné číslo 14105/115, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 174 m2,  

parcelné číslo 14105/116, druh pozemku ostatná plocha vo výmere 1003 m2,  

parcelné číslo 14105/129, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 28 m2,  

parcelné číslo 14105/120, druh pozemku ostatná plocha vo výmere 1868 m2,  

parcelné číslo 14105/117, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 152 m2,  

parcelné číslo 14105/118, druh pozemku ostatná plocha vo výmere 28 m2, 

parcelné číslo 14105/119, druh pozemku orná pôda vo výmere 8 m2,  

parcelné číslo 14105/9, druh pozemku orná pôda vo výmere 1892 m2,  

parcelné číslo 14105/96, druh pozemku orná pôda vo výmere 16 m2,  

parcelné číslo 14105/69, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 9962 m2,  

parcelné číslo 14105/71, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 2325 m2,  

parcelné číslo 14105/68, druh pozemku ostatná plocha vo výmere 3731 m2, 

parcelné číslo 14105/216, druh pozemku ostatná plocha vo výmere 1295 m2, 

parcelné číslo 14105/215, druh pozemku ostatná plocha vo výmere 36 m2,  

pôsobiaceho in rem  v prospech spoločnosti VAILLANT GROUP Heat Pump Production s.r.o., 

Jurkovičova 45, 909 01 Skalica  ako vlastníka inžinierskych sietí SO 07.1 Rozšírenie  

distribučného STL plynovodu – II. etapa a SO 07.2.6  NN prípojky k RS (ďalej len "Projekt 

rozšírenia plynovodu") a každého ďalšieho vlastníka, ktoré spočíva v povinnosti vlastníka 

zaťažených pozemkov strpieť na uvedených pozemkoch trvalé uloženie, prevádzkovanie a 

opravy inžinierskych sietí vybudovaných v rámci Projektu rozšírenia plynovodu vrátane pásma 

ich ochrany. Vecné bremeno sa bude vzťahovať na časť uvedených pozemkov v rozsahu 

vyznačenom v situácii spracovanej na podklade katastrálnej mapy. Rozsah  SO 07.1 Rozšírenie 

distribučného STL plynovodu - II. etapa je cca 627 m2 a rozsah SO 07.2.6 NN prípojky k RS je 

cca 144 m2. Presná výmera vecného bremena bude vymedzená v porealizačnom geometrickom 

pláne, ktorý oprávnený z vecného bremena predloží mestu Senica po ukončení a skolaudovaní 

stavby. 

Vecné bremeno bude zriadené na dobu neurčitú a bezodplatne v súlade s ustanoveniami 

Memoranda o spolupráci, uzavretého dňa 20.10.2022 medzi spoločnosťou VAILLANT 

GROUP Heat Pump Production s.r.o. a mestom Senica. 

Toto uznesenie stráca platnosť, ak zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena 

nebude uzatvorená do jedného roka od jeho prijatia Mestským zastupiteľstvom v Senici. 

H l a s o v a n i e  : prítomných:18          za:18            proti:0          zdržal sa:0          počet poslancov:19 

 

Bod č. 13.7. - Návrh na zverenie majetku do správy Materská škola 

L. Novomeského, Senica. 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 13.7., Návrh na zverenie majetku do správy Materská škola L. 

Novomeského, Senica, kde teda ide o rekonštrukciu uličného oplotenia areálu Materskej školy, 
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alokované pracovisko Kolónia. Prerokovala komisia pre správu majetku, bez pripomienok 

odporúča schváliť a komisia a mestská rada bez pripomienok odporúča schváliť. Má niekto 

záujem o diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem taký záujem, predkladám návrh na uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje zverejnenie majetku rekonštrukcia uličného 

oplotenia areálu Materská škola, alokované pracovisko Kolónia podľa predloženého návrhu. 

Ďakujem. 

Hlasovanie: Ďakujem. SCHVÁLILI SME teda zverenie majetku. 

Uznesenie č. 292: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

zverenie majetku:  

 - „Rekonštrukcia uličného oplotenia areálu MŠ Senica, elokované pracovisko     

               Kolónia“  v hodnote  11 689,10  EUR do správy subjektu: Materská škola,  

               L. Novomeského 1209/2, Senica,  IČO 37 840 550. 

H l a s o v a n i e  : prítomných:18          za:18            proti:0             zdržal sa:0       počet poslancov:19 

 

Bod č. 13.8. Návrh na zverenie majetku do správy Základná škola 

Sadová, Senica. 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 13.8, Návrh na zverenie majetku do správy Základná škola Sadová, Senica 

a t. j. modernizácia zborovne, ktorú vidíte a prerokovala to komisia pre správu mestského 

majetku, bez pripomienok odporúča návrh schváliť a mestská rada bez pripomienok odporúča 

schváliť. Takže, má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem taký záujem, 

predkladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje zverenie majetku 

modernizácia zborovne podľa predloženého návrhu. 

Hlasovanie: Ďakujem. Takže SCHVÁLILI SME zverenie majetku, modernizácie 

zborovne. 
Uznesenie č. 293: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

zverenie majetku: 

- „Modernizácia zborovne“  v hodnote 33 188,05 EUR do správy subjektu: Základná 

škola, Sadová 620, Senica, IČO 31 827 705 

H l a s o v a n i e  : prítomných:18          za:18            proti:0          zdržal sa:0        počet poslancov:19 

 

Bod č. 14. – Návrh na zmenu tajomníka Komisie športu. 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 14., Návrh na zmenu tajomníka komisie športu. Prerokovala tento materiál 

mestská rada, bez pripomienok odporúča schváliť. Pán poslanec Hutta sa hlási do diskusie. 

Mgr. Peter Hutta (poslanec a predseda Mandátovej komisie)  

Ja by som chcel z tohto miesta poďakovať Erike Mášikovej za celú jej dlhoročnú činnosť, za 

jej angažovanosť, za jej prínos k fungovaniu oddelenia v oddelení športu, kultúry atď., 

sociálnych vecí. Pracovala na Mestskom úrade cez 30 rokov, bez nej bola práca komisie športu 

v podstate nemožná za tie dlhé roky, čo Erika pôsobila v komisii športu ako tajomníčka, myslím 

si, ešte dlhšie ako ja, aj o 10 rokov, ja som tam 20 rokov skoro. Takže z tohto miesta by som sa 

jej chcel poďakovať za celú jej činnosť, ktorú v prospech mesta odvádzala, svoju prácu robila 

s nadšením, s láskou, milovala ju, žiaľ, tá jej cesta na Mestskom úrade sa končí. Možno nejaké 
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ďalšie nové začiatky ju čakajú. Bez nej akcie ako záhorácky maratón, silvestrovský beh, Míľa 

pre mamu, Michalské svetlonosenie by boli martinské, pardon, by boli trošku niekde inde, čo 

sa týka výšky, čo sa týka levelu kvality. Takže ešte raz Erike aj za celú komisiu športu súčasnú 

chceme poďakovať za jej prácu. To je všetko. Ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem, pán poslanec, za pekné slová a verím, že tým, že sa presúva na mestské kultúrne 

stredisko, kde má na starosti práve aj tieto podujatia, ktoré boli spomenuté a ďalšie, že teda 

kvalita podujatí ostane minimálne rovnaká, ak sa nebude zlepšovať. Takže poďme na to, keď 

nikto iný nemá záujem o diskusiu. Návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici 

odvoláva Eriku Mášikovú z funkcie tajomníčky komisie športu, prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

A prechádzame na bod b) tzn. Návrh na uznesenie: Mestské zastupiteľstvo v Senici volí Ivana 

Tobiáša za tajomníka komisie športu. Ešte, ešte v rámci diskusie, áno? 

Mgr. Peter Hutta (poslanec a predseda Mandátovej komisie)  

Samozrejme, Ivan pracoval s Erikou dlhé, dlhé roky, tak dúfam, že tá komisia bude pracovať v 

takom eláne, v akom pracuje doteraz a Ivan má všetky predpoklady na to, aby zastúpil Eriku 

postupne. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem. A poďme teda na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici volí Ivana Tobiáša za 

tajomníka komisie športu. Prosím o hlasovanie. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem, poprosím predsedu mandátovej komisie o potvrdenie voľby. 

Mgr. Peter Hutta (poslanec a predseda Mandátovej komisie)  

Hlasovanie: Takže, mandátová komisia potvrdzuje, že Mestské zastupiteľstvo v Senici na 

svojom dnešnom zasadnutí s počtom hlasov 17 z 18 zúčastnených poslancov mestského 

zastupiteľstva ZVOLILA PÁNA IVANA TOBIÁŠA ZA TAJOMNÍKA KOMISIE 

ŠPORTU. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem veľmi pekne, prajem pánovi Tobiášovi tiež veľa úspechov v rámci komisie. 

Uznesenie č. 294: 

MsZ v Senici 

a/ o d v o l á v a  

Eriku Mášikovú z funkcie tajomníčky Komisie športu. 

H l a s o v a n i e  : prítomných:17          za:16            proti:1          zdržal sa:0         počet poslancov:19

   

b/ v o l í  

Ivana Tobiáša za tajomníka Komisie športu. 
V o ľ b a : prítomných:17                      za:17                    proti:0                             počet poslancov:19 

 

Bod č. 15. – Návrh na zmenu v mestskom výbore č. 5. 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

A prechádzame na bod číslo 15., Návrh na zmenu v mestskom výbore číslo 5. Tento materiál 

prerokovala mestská rada, bez pripomienok, odporúča schváliť. S tým, že berieme na vedomie 

oznámenie pána Jozefa Lišku o ukončení členstva v mestskom výbore, taktiež berieme na 

vedomie zánik členstva pani Martiny Matulovej v mestskom výbore číslo 5, ak budeme mať 

potom návrh na nových členov. Pán poslanec Podmajerský. 

Dušan Podmajerský (poslanec)  
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Ďakujem pekne za slovo. Ja by som chcel len v krátkosti poďakovať obom, ktorí museli 

skončiť, 1 z dôvodov zdravotných a druhý z tých, z tých iných. Špeciálne pani Matulovej by 

som chcel poďakovať, aj keď už sa nedá ústne, len myšlienkou. Tá bola asi najaktívnejšou 

členkou toho výboru, po výboroch v Kunove a v Čáčove sa očakáva asi to, že budeme robiť 

viac ako iné výbory v tom, že robíme nejakú kultúru a pre deti a pre starších ľudí, tak by som 

chcel len pekne pozdraviť. A dúfam, že sa podarí zvoliť nových členov. Ak áno, tak im prajem 

veľa šťastia, a je to nový vietor, tak dúfam, že budú nápomocní. Ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem. Tak nie je záujem o diskusiu, predkladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo 

v Senici berie na vedomie oznámenia pána Jozefa Líšku o ukončení členstva v Mestskom 

výbore číslo 5, prosím o hlasovanie. Ďakujem. 

Hlasovanie: ZOBRALI SME NA VEDOMIE oznámenie 

Teraz pôjdeme do bodu b) a tzn. Návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici berie na 

vedomie zánik členstva pani Martiny Matulovej v Mestskom výbore číslo 5. Prosím o 

hlasovanie. Ďakujem. 

Hlasovanie: ZOBRALI SME NA VEDOMIE aj zánik členstva. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

A prechádzame postupne na bod, či, na bod c) kde pôjde o voľbu. Takže návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo v Senici volí Michaelu Jahelkovú a Patrika Čulena za členov mestského 

výboru číslo 5. Prosím o hlasovanie. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Poprosím predsedu mandátovej komisie o potvrdenie voľby. 

Mgr. Peter Hutta (poslanec a predseda Mandátovej komisie)  

Hlasovanie: Mandátová komisia potvrdzuje, že Mestské zastupiteľstvo v Senici na svojom 

dnešnom rokovaní ZVOLILO MICHAELU JAHELKOVÚ A PATRIKA ČULENA za 

členov mestského výboru číslo 5. 

Uznesenie č. 295: 

MsZ v Senici 

a/ b e r i e  n a  v e d o m i e  

oznámenie pána Jozefa Líšku o ukončení členstva v Mestskom výbore č.5. 

H l a s o v a n i e  : prítomných:18          za:18            proti:0               zdržal sa:0            počet poslancov:19 

 

b/ b e r i e  n a  v e d o m i e  

zánik členstva pani Martiny Matulovej v Mestskom výbore č.5.    

H l a s o v a n i e  : prítomných:18          za:18            proti:0               zdržal sa:0     počet poslancov:19

   

c/ v o l í  

Michaelu Jahelkovú a Patrika Čulena za členov Mestského výboru č.5.  
V o ľ b a : prítomných:18                      za:18                  proti:0                                počet poslancov:19 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem veľmi pekne. Prajem im veľa úspechov a veľa nápadov.  

 

Bod č. 16.1. – Správa hlavnej kontrolórky o výsledku, kontrole stavu 

a vývoja dlhu mesta. 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

A poďme na bod číslo 16.1., Správa hlavnej kontrolórky o výsledku, kontrole stavu a vývoja 

dlhu mesta. Správa bola poslaná v písomnej podobe. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto 
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bodu? Neevidujem taký záujem, predkladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v 

Senici berie na vedomie Správu hlavnej kontrolórky o výsledku kontroly stavu a vývoja dlhu 

mesta. Prosím o hlasovanie. Ďakujem veľmi pekne. 

Hlasovanie: ZOBRALI SME NA VEDOMIE správu hlavnej kontrolórky. 

Uznesenie č. 296: 

MsZ v Senici 

b e r i e  n a  v e d o m i e  

správu  HK o výsledku kontroly stavu a vývoja dlhu mesta. 

H l a s o v a n i e  : prítomných:18          za:18            proti:0               zdržal sa:0           počet poslancov:19 

Bod č. 16.2. – Správa hlavnej kontroly o výsledku kontroly prevodov 

nehnuteľného majetku mesta v roku 2023. 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 16.2., Správa hlavnej kontroly o výsledku kontroly prevodov 

nehnuteľného majetku mesta v roku 2023, ktorého všeobecná hodnota majetku prevýšila 

20.000 EUR. Opäť hlavná kontrolórka poslala správu v písomnej podobe. Má niekto záujem o 

diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem taký záujem, predkladám návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Senci berie na vedomie správu hlavnej kontrolórky o výsledku kontroly 

prevodov nehnuteľného majetku mesta v roku 2023, ktorého všeobecná hodnota majetku 

prevýšila 20.000 EUR. Prosím o hlasovanie. Ďakujem. 

Hlasovanie: ZOBRALI SME NA vedomie Správu. 

Uznesenie č. 297: 

MsZ v Senici 

b e r i e  n a  v e d o m i e  

správu HK o výsledku kontroly prevodov nehnuteľného majetku mesta v roku 2023, ktorého 

všeobecná hodnota majetku prevýšila 20 000,00 € 

H l a s o v a n i e  : prítomných:18          za:18            proti:0          zdržal sa:0          počet poslancov:19 

 

Bod č. 17.1. – Správa o činnosti hlavnej kontrolórky za IV. štvrťrok 

2023. 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 17.1., Správa o činnosti hlavnej kontrolórky za IV. štvrťrok 2023. Tento 

materiál prerokovala Mestská rada, ktorá ho odporučila schváliť. Materiál ste dostali v písomnej 

podobe. Má niekto záujem o diskusiu? Neevidujem taký záujem, predkladám návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senci berie na vedomie správu o činnosti hlavnej 

kontrolórky za štvrtý štvrťrok 2023. Prosím o hlasovanie. Ďakujem. 

Hlasovanie: Takže ZOBRALI SME NA VEDOMIE Správu hlavnej kontrolórky za IV. 

štvrťrok 2023. 

Uznesenie č. 298: 

MsZ v Senici 

b e r i e  n a  v e d o m i e  

správu o činnosti hlavnej kontrolórky  za IV. štvrťrok 2023. 

H l a s o v a n i e  : prítomných:18          za:18            proti:0             zdržal sa:0       počet poslancov:19 
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Bod č. 17.2. – Správa o činnosti hlavnej kontrolórky za rok 2023. 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Správa o činnosti hlavnej kontrolórky za rok 2023, tzn. zhrnutie všetkých správ, ktoré, ktoré 

boli predložené. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Prerokovala to Mestská rada, 

ktorá odporučila zobrať na vedomie. Má, neevidujem záujem o diskusiu, predkladám návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie správu o činnosti hlavnej 

kontrolórky za rok 2023. Prosím o hlasovanie. Ďakujem veľmi pekne. 

Hlasovanie: ZOBRALI SME NA VEDOMIE Správu o činnosti hlavnej kontrolórky za 

rok 2023.  

Uznesenie č. 299: 

MsZ v Senici 

b e r i e  n a  v e d o m i e  

správu o činnosti hlavnej kontrolórky  za rok 2023. 

H l a s o v a n i e  : prítomných:18          za:18            proti:0         zdržal sa:0          počet poslancov:19 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Než prejdeme na bod 18, ja by som aj touto cestou, napriek tomu, že tu pani hlavná kontrolórka 

nie je, veľmi pekne poďakujem jej ja osobne, ale takto aj takto verejne veľmi pekne poďakoval 

za jej dlhodobú činnosť a činnosť na pozícii hlavnej kontrolórky, ktorú robila na veľmi, veľmi 

vysokej úrovni a vedeli sme sa spoľahnúť v rámci aj konzultácií na ňu a nastavila veľmi vysoko 

latku pre nového zvoleného hlavného kontrolóra, takže verím, že na jej prácu čím skôr nadviaže 

a budeme mať opäť oporu v hlavnom kontrole a tak, aby sme všetky naše kroky, ktoré robíme, 

mali v poriadku a v súlade so zákonom. Takže ja by som aj touto formou veľmi pekne pani 

doktorke Jankovičovej poďakoval a prechádzame. Ďakujem, určite si to zaslúži. 

 

Bod č. 18. – Interpelácie. 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

A prechádzame na bod číslo 18., Interpelácie. Interpelácie v písomnej podobe neboli doručené. 

A samozrejme, teraz do interpelácie sa prihlásil pán poslanec Podmajerský. 

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Ďakujem pekne za slovo. Predpokladám, pán primátor, že „samozrejme" nebolo na mňa 

myslené, samozrejme, nepatrilo na mňa? Samozrejme, že som sa prihlásil do interpelácie, to 

nepatrilo mne asi. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prihlásili ste sa, v poriadku. Dobre. 

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Na to „samozrejme", som sa pýtal. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Nie, to vôbec nie.  

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Dobre, to len pre istotu. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Nie, ja som totižto, že či máme písomné interpelácie bolo povedané, že minule boli, že teraz 

nie. 

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Ďakujem, ja začnem. Keďže nemáme diskusiu, začnem teda len takým dovetkom k tej diskusii, 

že ak hľadáš teda nejaký spôsob, že alebo teda aké témy by mohli do diskusie byť a nemuseli 
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byť zrovna bodom programu, tak ma napadlo po tom hlasovaní o akciách, že vlastne prečo si 

bol predkladateľom tých akcií a toho predaja, keď teda to bolo jasné, že sme proti tomu, či na 

to bol nejaký dôvod, ale či to muselo byť. A teraz ani nejde o tú odpoveď, ako o ten podnet, že 

toto, či akože mám dať teraz ako podnet na nový bod na ďalšom zastupiteľstve, aby sme sa o 

tomto dozvedeli? 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Nie, však vieme sa stretnúť... 

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Prepáč, dopoviem to. A s tým, že tá diskusia skončila, sa to odhlasovalo a ma napadla 

myšlienka, že či naozaj sa má predkladať bod, ktorý mestská rada neodporučí. To len zo 

zaujímavosti, to neviem, či to tak má byť. A to nie je nič podstatné, len podstatné je na tomto 

myšlienka, že ak hľadáš to, že musí byť v diskusii nejaký, každý jeden podnet byť bodom 

zastupiteľstva, podľa mňa nemusí. To len akože k tomuto. Pristúpim k tým interpeláciam. 

Budem sa snažiť byť stručný, samozrejme, ich doplním v písomnej podobe. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Môžem odpovedať aspoň takto, že teda priebežne, aby v tom nebol hokej? 

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Keď chceš, lebo či si pripravený dostatočne? 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Pán prednosta je nachystaný na to, takže úplne v kľude, poďme. 

JUDr. Marek Došek (prednosta Senice)  

Ďakujem za slovo, pán primátor. Ak sa teda bavíme konkrétne o tom bode odpredaju akcií, ak 

som to správne teda pochopil, tak prišla oficiálna žiadosť z banky, kde vlastne oni chceli kúpiť 

tie akcie pôvodne do mestskej rady, ten materiál znel, že aby mestská rada neodporučila 

predložiť tento materiál na zasadnutie mestského zastupiteľstva. Vtedy v diskusii vystúpili 

niektorí členovia Mestskej rady a povedali, že ale ak my si to teraz neodporučíme zaradiť vôbec 

do programu, tak o tom zastupiteľstvo nebude vôbec hlasovať, kým zastupiteľstvo nevyjadrí 

názor o tom, či mesto chce alebo nechce tie akcie kúpiť. Pardon, predať, samozrejme. Kde 

predaj akcií patrí do výlučnej kompetencie zastupiteľstva. Tzn., že nie je to na rozhodnutí 

primátora, či tie akcie kúpi alebo predá, patrí to zastupiteľstvu, preto vlastne aj z mestskej rady 

vzišla pripomienka a preformulovalo sa to hlasovanie o tom, že Mestská rada neodporúča 

schváliť ten predaj tých akcií, preto to bolo zaradené a to, že teda zastupiteľstvo rozhodlo, že 

sa nepredávajú tie akcie, bolo výsledkom hlasovania zastupiteľstva. Takže niekedy aj to, čo je 

možno na prvý pohľad zrejmé, musí prebehnúť takýmto procesom, aby to vlastne bolo nejakým 

spôsobom dodržané. 

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Ďakujem pekne za vysvetlenie. Som rád, že sme sa dozvedeli všetci nejaké novinky. A netreba 

to robiť ako zvlášť bod na zastupiteľstvo. Ďakujem pekne, idem k Interpeláciám. Poprosím vás 

za Košutovec tu mám podnet od občanov, oni teda niečo písali aj na pána primátora aj s 

odpoveďou. Potreboval by som vyriešiť, alebo potrebujem riešiť výhybňu, ktorá tam bola 

spravená z drte, tá je rozpadnutá celá, sú tam veľké jamy, tá cesta, ktorá bola tiež spevnená, 

potrebuje poliečiť, takže to je prvý podnet. Druhý podnet mám, alebo teda interpeláciu na 

spoločenský dom v Kunove. Ja som prosil v interpelácii v decembri, vlastne aktuálny stav, 

pretože nám skončilo užívacie povolenie dočasné do konca novembra 2023. Dostal som 

informáciu teda, že sa na tom pracuje, ale nemám informáciu teda, že ako to dopadlo. Robíme 

tam akcie, aj teraz tam je plánovaná v sobotu aj ďalšiu sobotu, aby kvôli tomu nebol nejaký 

problém, lebo minulý rok to bol vážny problém, keď sme to povolenie statika nemali. Že prosím 

si, samozrejme, aj to povolenie, samozrejme s termínom, dokedy to je platné. Poprosím z 

Dolných Surovín. Bol to podnet na mestskú políciu, že či by nebolo možné v ranných hodinách, 

jak tam vlastne chodí jeden jediný autobus a pre deti, ktoré musia prekročiť tú cestu, je tam 
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sedemdesiatka nedodržovaná a tie deti chodia samé bežne z domovov. Či by nebolo možné tam, 

tam urobiť tiež jednu hliadku, alebo neviem, či to musí znova mestský policajt. Ale ja som tam 

zasa bol raz pozrieť a považujem to teda tiež za vážny problém, aj keď to možno pre mnohých 

Seničanov problém nie je. Poprosím na Horné Suroviny ten obrázok, pán Jamarik, toto bolo 

reklamované od občanov, sa tam zrejme robila, na ľavej strane vidieť tu trafačku, tú 

trafostanicu, nejaký, nejaké prepojenie a táto ryha tam ostala vlastne viac ako rok, podľa slov 

občanov, ja som to nepreveroval. Ak sa to rieši s niekým na meste, neviem s kým, tak by som 

chcel poprosiť, aby sa mesto do toho nejakým spôsobom zapojilo, je to časť miestnej 

komunikácie a toto pomohlo vyriešiť, lebo tiež tam chodia deti a je tam tá ryha hlboká. A 

poslednú mám interpeláciu ohľadom opäť pôvodne, resp. situácie po nich. Ja by som poprosil 

nejaké obrázky. Toto je, aj toto je vlastne tá časť nad cintorínom, kde išla jedna z tých hlavných 

prívalov. V tej pravej časti, ešte môžem naspäť poprosiť? V tej pravej časti boli spravené 

pozdĺžne ryhy, ktoré zabraňovali nejakému, nejakému tomu bahnotoku, obhospodarovateľov 

po našej požiadavke, ktorá bola vznesená na júlovom zasadnutí povodňovej komisie mesta 

bolo, že tam bude nasiata tráva, ktorá teda nebola a navyše požiadavka bola, aby tam bola 

vytvorených niekoľko rýh. Boli spravené, teda len niektoré, nie podľa odporučenia VÚPOP-u, 

ale teda boli, a tie teraz po nasiatí pšenice boli zrušené, viac menej, áno? A keď pôjdeme teda 

na ďalšiu fotkou, uvidíme, čo to teraz robí. Toto bol malý, malý, ako to tu vyzeralo na rozpustení 

snehu, ale neskôr uvidíme, z 26.12. Je tento záber a neskôr uvidíme, z 6. 1. ďalší záber, čo 

vlastne robí ten potôčik. A toto bola zrážka, z toho 6. 1. bola zrážka 10-milimetrová počas 

jedného dňa. Okrem toho, že toto je následok erózie nesprávneho obhospodarovania pôdy, tak 

tá pôda, tá hodnotná pôda ide do kanalizácie. Tú kanalizáciu musíme čistiť, tak to tu vyzeralo 

vlastne na tom námestí pri strelnici, musíme ju čistiť, vlastne všetkých nás stojí peniaze. Takže 

by som chcel poprosiť, že aby sme, aby to zase nebolo len pri nejakom, nejakých obrázkoch a 

len interpelácii, alebo nejakom ohováraní nejakého, nejakej osoby obhospodarovateľa. By sme 

mohli spraviť ďalšie stretnutie, kde by sme sa porozprávali o tých opatreniach, ktoré boli 

urobené a by som teda požiadal, aj by som chcel vidieť tú vyhlášku, tú novú vyhlášku v 

VÚPOP-u, podľa ktorej teda ten obhospodarovateľ teda tam seje. Evidentne tie, tie opatrenia 

sú už teraz nedostatočné a teda čaká nás v novom roku pekný predpoklad. Ešte by som chcel 

poprosiť, zahrnúť aj v rámci tohto, tejto interpelácie, žiadal som niekoľkokrát, aby bola 

rozoraná, resp. prerušená cesta vývozom, to je to, čo sa deje hore medzi domami z tejto 

križovatky napravo. Do dnešného dňa to nie je urobené. Toto je dvojkilometrový úsek, z 

ktorého je spravená jedna, jedna veľká rezná ryha, ktorá opäť zaťažuje celú obec tými 

záplavami a samozrejme ide tá voda s tým bahnotokom do kanalizácie, resp. do zvodne, ktorá 

sa potom zanáša, treba ju znovu čistiť. To je všetko. Ďakujem pekne. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem, pán poslanec a skúsim to na tú diskusiu. My sme sa stretli minulý týždeň v stredu na 

surovinách, kde sme rokovali následný deň, štvrtok, ja som mal rezervovaný práve čas, kedy 

napr. sme sa mohli stretnúť aj my, kde bolo to stretnutie zrušené. Ja som mal čas rezervovaný 

a mohli sme tieto body pred bez problémov prejsť, nemusia byť len témou zastupiteľstva. Podľa 

mňa priznám sa, že o tej výhybke, čo sa týka Košútovca, teraz neviem ani odpovedať, ale 

nachystáme teda tú odpoveď. Čo sa týkalo Domu kultúry Kunov, vieš, že máme pripravené 

projektovú dokumentáciu, riešime stavebné povolenie, ale je jednoduchšie podľa mňa sa opýtať 

priamo Mestského kultúrneho strediska, ako keď ja to budem teraz pýtať od Mestského 

kultúrneho strediska, zvlášť, keď ako mestský výbor číslo 5 sa tam pravidelne stretávate, tak si 

myslím, že to je jednoduchšie, než to riešiť touto formou, ale samozrejme sme nachystaní to 

dodať a môžeme si to vyžiadať touto formou. Na Dolných Surovinách, musíme to prejsť v 

rámci kapacít, ako sa to dá, jediná veľká nevýhoda pre nás je, že mestská polícia nemá 

kompetenciu, aby mohla merať rýchlosť. V prípade, že by mala kompetenciu merať rýchlosť 

tak, ako sa o tom už roky rozpráva, tak by sme sa mohli rozprávať aj o nejakých stacionárnych 
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radaroch a o iných veciach, aby sa práve tá doprava ukľudnila a vedeli sme to riešiť. Je o tom 

diskusia aj v rámci Združenia miest a obcí Slovenska, kde sa o tom veľa rozpráva, že ako by sa 

dalo k tomuto pristúpiť. Čo sa týka napr. tých Horných Surovín, zase ja sa priznám, ani neviem, 

je to na mestskom pozemku, nie je to na mestskom pozemku. Pokiaľ to je cez mestský pozemok, 

tak budem riešiť, že ako sme si to prebrali, či sme to skontrolovali, pokiaľ to nie je mestský 

pozemok, tak samozrejme, môžeme vyzvať vlastníka, áno, na určité nápravy. Takže to sú veci, 

čo sa týka napr. aj záplav. My sme boli nachystaní sa stretnúť, my sme vyzvali Okresný úrad, 

ktorý už viacnásobne zase žiadal od určitého, a teraz ja sa priznám, že ten názov toho ústavu, 

neviem z Bratislavy, ktorý práve posudzuje ten stav erózií a viacnásobne Okresný úrad žiadal, 

aby dodali správu, akou formou treba postupovať a Okresný úrad nám sám oznámil, že 

momentálne nevidia priestor na stretávanie sa, keď čakajú na túto správu. Takže môžeme sa 

stretnúť, kde si povieme, áno, čakáme na správu, my tento, aj oficiálnu informáciu od 

Okresného úradu máme a zase je to len o tom, že vieme, kto to má u nás na starosti, napíše mail 

do 24 hodín, väčšinou príde odpoveď, áno, sme v tomto a v tomto stave. Áno, o tom sa vieme 

baviť podľa mňa priebežne, lebo to neni otázka toho, že poďme to riešiť raz za 2 mesiace na 

zastupiteľstve, ale my sa tomu venujeme, minulý týždeň práve prišla tá informácia, alebo tento, 

priznám sa, že neviem, tento alebo minulý týždeň prišla informácia práve z Okresného úradu, 

že stále nemajú tú informáciu, stále čakajú na to, že čo môžu byť a dali tam aj termíny, kedy to 

žiadali opätovne, že či už to je, či už to je a teda, že či tá informácia. Ale pokiaľ nemáme tieto 

správy, tak tiež sa nevieme posunúť ďalej. Ja som sa na to extra dopytoval, že teda či nech 

Poľnohospodárske družstvo to, čo už je nariadenie, či plní. Zatiaľ tú informáciu mám, že to, čo 

zatiaľ sa dohodli, že splnené je, ale oni čakajú na tú správu, ktorá príde práve z tohto, z 

Bratislavy, z ústavu, že teda aký ten stav má byť alebo čo sa má spraviť. Samozrejme, nie je to 

pre nás najlepšie riešenie, pretože pre nás je najlepšie riešenie, pokiaľ by tá správa už bola a 

Okresný úrad, v ktorého to je kompetencii, prikáže danému poľnohospodárovi takto a takto sa 

máš chovať. Opäť, neni to kompetencia mesta, ale mesto sa snaží suplovať to, že poďme, tlačme 

a hľadajme riešenie, ktoré je, ale nemôžeme my zasahovať do kompetencie Okresného úradu. 

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Reagoval, začnem od konca. Čo sa týka tej kompetencie, tu s tebou teda nebudem súhlasiť, že 

to nie je v kompetencii mesta, lebo to sme rozoberali, a to je zákon o povodniach. Mesto tu má 

svoje kompetencie a mohlo ich urobiť. Ako, a ty ako predseda krízového štábu si mohol byť 

ten iniciátor. To s tebou nesúhlasím. Čo sa týka všeobecne tých, to, ako tu prezentuješ, že to 

môžem riešiť s niekým iným. Keby som to vyriešil s niekým iným alebo tí občania, to v tých 

interpeláciách, by som to ako interpeláciu nedával. Takže asi na to musí byť nejaký dôvod, ver 

tomu, že je a nechcem tu rozoberať teraz tie osobnostné dôvody. Ber to tak, že proste je to moje 

právo, ja ho využijem a skúsme toto úplne z toho vynechať, že či som to mohol, či iní to robia, 

nerobia, to je podľa mňa úplne podstatné. To. Čo sa týka tých surovín. Riešil by som to s tebou, 

tá diskusia, ktorá tam bola, bola podľa mňa v poriadku, konečne sa našlo riešenie, po dlhom 

čase. Mohlo byť podľa tých občanov už dávno na svete, trvalo to 7 rokov alebo ešte dlhšie, ale 

dočkali sa. Toto riešenie podľa mňa je veľmi dobré riešenie, ak sa teda dotiahne do konca. A ty 

si odišiel odtiaľ preč a došli za mnou občania s tým, že chceli riešiť aj túto vec s tými deťmi. 

Povedali tiež, že to s niekým riešili a ja nebudem skúmať, či to riešili, to nie je moja práca. 

Moja práca je ten podnet, ktorý im oni dajú spracovať a tu ho povedať. A myslím si, že toto je, 

opakujem sa niekoľkýkrát, jediná pôda, na ktorej to môžem robiť. A ja odmietam chodiť teraz 

po Mestskom úrade, jednotlivých ľuďoch a oddeleniach a toto riešiť. Veď tu je prerozdeľovanie 

kompetencií a to už nechám na tebe, ako to urobíš. Čo sa týka teda toho kultúrneho domu alebo 

teda spoločenského domu v Kunove, ja sa na to dal interpeláciu aj preto, lebo sa na to ľudia 

pýtajú a vznikne potom, ale ostane potom nejaká stopa, tzn. že ten človek si môže pozrieť, kedy 

sa to riešilo, aby potom nikto nepovedal, že neriešilo sa to, zabudlo, lebo to sa povedalo, 

nepovedalo, to je ten reálny dôvod. V roku 22 a 23 bol vážny problém tam robiť akúkoľvek 
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akciu, pretože nebol ten statický posudok. Ja sám som na tom pracoval, aby sa s nejakými 

ďalšími ľudí, ľuďmi, aby teda bol na svete a sa to predĺžilo tá, to, aby sa tam mohli tie akcie 

robiť v tom kultúrnom dome. Takže ja teraz nehovorím, že to je na niekoho proti niekomu, 

proste len chcem ten doklad dostať a nemusíme to vôbec ďalej rozoberať. Neviem, ja v tom 

nevidím žiadny problém. Takže to je k spoločenskému domu. A čo sa týka ešte tých, tých 

občanov, že ako sa na to majú pozerať, že ja chápem to, že mesto má alebo aj ten tvoj pohľad, 

že má nejaké kompetencie a nemá kompetencie. Ale dajú žiadosti teraz, čo sa týka tých 

prechodov, áno? To sa týka aj Košútovca a týka sa to aj tých surovín. Chcú prechod? Nie je to 

možné. Vieme, že to nie je možné, áno? Ale treba im to povedať, dostali tú informáciu. Chcú 

semafor, nie je to možné, stále majú tú hrozbu, stále, tam tie deti musia poslať, lebo to je jediný 

spôsob, ako sa tam dostať. A kam sa obrátia, tak tam nedostanú, dostanú negatívne stanovisko. 

Akože ja sa, a ich chápem, že nemajú sa kam obrátiť a budú proste búchať, búšiť do mňa a 

mojou povinnosťou je to posúvať ďalej. Čiže ja netvrdím, že vy to teraz máte spraviť okamžite 

alebo niečo proste. Hovorím to preto, aby sa o tom rozprávalo a bolo to počuť, to je, to je všetko. 

Ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem. Ja som chcel tým len povedať, že pokiaľ to nepôjde cez zastupiteľstvo, ktoré nie je 

každý týždeň, ale raz, podľa zákona, raz do troch mesiacov, tak je to podľa mňa efektívnejšie 

priamo to komunikovať s tými ľuďmi, s ktorými. Ale pokiaľ si niekto zvolí túto formu, v 

poriadku, len si myslím osobne, že to je menej efektívne. My sme prišli s riešením, napr. Na 

Dolných Surovinách, kedy stále niekto kričal, že takto, takto. Riešime to a našli sme riešenie, 

ktoré by mohlo byť vhodné. Áno, čo sa týka napr. priechodov pre chodcov, áno, my sme proti 

tomu, aby sa rušili priechody pre chodcov, avšak niektoré boli zrušené. Ja som videl alebo 

ukázali mi to, ja sa snažím teda minimalizovať už niektoré sociálne siete, a tam bolo, že sa 

ohradil dokonca dopravný inšpektorát, že nič neprikázal. Ja som si nechal vytiahnuť tie papiere 

a mali pravdu, neprikázal. On navrhol a požadoval, čo už je zásadný rozdiel, ako prikázal. 

Samozrejme, keď navrhujete a požadujete pod možno hrozbou sankcie, tak akože aj tak to 

musíte vykonať. A vôbec sa mi ten prístup osobne nepáči, lebo ja si myslím osobne, že tie 

priechody sú bezpečnejšie pre tých ľudí. Názor dopravného inšpektorátu je iný a na základe 

toho zase je to kompetencia nie mestská, ale dopravného inšpektorátu a podľa toho postupuje. 

Ja som videl rôzne riešenia aj na Slovensku, nie to len, že v zahraničí, kde niektoré veci sú 

možné, u nás to úplne tak možné neni, lebo to nemáme odsúhlasené. My postupujeme 

štandardne systémom, žiadame projektanta z odboru dopravy, aby nám navrhol riešenie, ktoré 

je možné a ktoré je v súlade s legislatívou. Tie riešenia, ktoré mnohokrát prídu, že tuto to 

riešenie nevie nájsť, resp. tie riešenia sú úplne vzdialené od, od možných realít, to, čo my 

hľadáme, pretože veľmi ťažko sa hľadá riešenie. Jednoduchšie sa nám ustojí priechod pre 

chodcov, ktorý už dnes existuje, ako sa buduje nový. Ale hľadáme riešenie, snažíme sa pre tých 

ľudí to nájsť. Áno a ja beriem, že áno, poďme, ale poďme tým ľuďom teda vysvetliť, že keď 

nedostaneme súhlasné stanovisko, tak tá legislatíva nás nepustí a my musíme nájsť riešenie, 

ktoré je v súlade so zákonom. A nie vždy ani naši pracovníci MÚ, ani ja, sme s tým úplne 

nadšení, že aha, zase sme našli problém, prečo to nejde? Snažíme sa k veciam stavať systémovo, 

že poďme nájsť, ako to ide. A preto mnohokrát je pre mňa výhodnejšie, pokiaľ poslanci chodia 

priebežne, napíšu si mail, zatelefonujú si a vymýšľajme spolu. To neni o tom, že sme tu jediní 

a nevieme nájsť riešenie. Poďme spolu riešiť ten problém, poďme sa s tými ľuďmi baviť, že 

dobre, videli sme toto, toto, ale koľkokrát hľadáme riešenia, potom tí ľudia sa voči tomu 

vzbúria, že toto riešenie my nechceme. Takže aj také prípady máme. Takže ja som za to, 

komunikujme s ľuďmi, ale my musíme ísť s tým, že keď niečo ideme robiť, potrebujeme 

mnohokrát súhlas viacerých inštitúcií. Či je to Okresný úrad, dopravný inšpektorát, stavebný 

úrad, nemáme svoj, pokiaľ robíme stavebné veci my, ale vykonáva nám to stavebný úrad, ktorý 

nám určí Stavebný úrad v sídle kraja, tzn. Okresný úrad Trnava a na základe toho potom my 



38 

 

postupujeme ďalej. Takže ja som len tým chcel povedať, že sú niektoré veci možno 

jednoduchšie a nechcem to bagatelizovať, ale napr. na tých Horných Surovinách tá jama, ktorá 

možno keby sa pred dvomi, tromi týždňami zavolalo, my už sme mohli vlastníka, možno je to 

mestských. Priznám sa, že neviem to takto z fleku, ale mohli sme už dneska mať 

skomunikovaného vlastníka a už to mohlo bežať. Ako, to sú len drobnosti, ktoré podľa mňa 

nepotrebujú čakať na zastupiteľstvo, ale môžeme ich mať vyriešené promptne, to je celé. 

Ďakujem. 

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Moja reakcia na to ide zase od konca, že na Horných Surovinách som bol minulý týždeň, áno? 

Takže odvtedy mám tú informáciu a zdá sa mi byť dobrý nápad to riešiť práve tu. Presne kvôli 

tomu o tom, že o tom bude záznam. Pretože keď si pomôžem teraz s Dolnými Surovinami a 

BVS-kou a pripojením, bolo tam niekoľko dezinformácií, ľudia chodili po úrade, ten povedal, 

ten nepovedal, ten tu pracuje, ten tu nepracuje, ale nie je o tom žiadna stopa. Jediná stopa je 

interpelácia. Keď teraz ti radím si ich pozrieť, naozaj, v minulosti všetky interpeláciou ohľadom 

BVS-ky, aké tam sú vyjadrenie toho mesta. Či to korešponduje s tým, čo sa rozprávalo teraz na 

tom stretnutí. Teraz to nie je o tom niekoho dobiehať, ale o tom, že keď raz niekto to stanovisko 

napíše, lebo sa o tom verejne rozpráva, vtedy za tým aj musí stáť. A naozaj, po roku sa našlo 

riešenie. A predtým to trvalo roky. Mestský majetok, ktorý nebol skolaudovaný a ľudia, ľuďom 

hrozilo to, že nebudú mať vodu. To je, to je fakt, áno? Teraz to je k tej interpelácii. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ja len preruším, pán poslanec, nehovorme o neskolaudovaní, on skolaudovaný je, nie je 

odovzdaný správcovi Bratislavská vodáreň. To sú zásadné rozdiely, áno? Lebo to neni, že 

Bratislavská vodárenská zmenila nejaké veci a tým pádom oni chceli iné veci. Ale 

skolaudovaný, neskolaudovaný je rozdiel. Aspoň, čo ja mám informáciu, skolaudovaný je. 

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Zase ja mám inú informáciu, možno je to práve tým, že ten tok tej informácie dobre nefunguje, 

ale to je nepodstatné. Podstatné je to, že to BVS-ka neprevzala preto, lebo tam boli zlé dimenzie 

a nechceli, nechceli to prevziať, áno? Toto bol vyjadrenie, ktoré mám ja a teraz z mesta. A teraz 

sa tu neťahajme, že čo bol problém. Problém bol, že to nebolo reálne byť odovzdané. A tí ľudia 

tú vodu reálne nemohli odoberať, resp. tam mali čierne odbery a podobne, podobné veci. Ale 

ja som si len pomohol tou interpeláciou, nie tým detailom, to nepotrebujeme teraz riešiť, to sme 

už riešili a to je nepodstatné. Čo sa týka tých informácií. Ja som prosil viacejkrát, že sa 

dozvedám informáciu práve napr. tuná z tvojej reakcie, mám teraz novú informáciu, že, že z 

Okresný úrad si niekto zisťoval, že ÚPOP stanovisko nie je, ani nie je na svete. Ja som, ja mám 

informáciu, že je. A, a teraz mám, za kým mám ísť ?Na životné, na stavebné? Alebo prečo by 

som to mal riešiť? Však toto je ten priestor, teraz sa to povedalo a tú informáciu rozdelíš ty, 

resp. to niekto možno počul, alebo počuje zajtra a proste to napíše, bude to niekde napísané, 

nemusíme potom rozprávať, že ten povedal alebo nepovedal, to je jednoduché. 

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem veľmi pekne. Pani poslankyňa Krištofová. 

RNDr. Ľubica Krištofová (poslankyňa)  

Môžem poprosiť tú prezentáciu? Trebárs to posolené, až to nájdete. Výborne. Takže. Toto je 

soľ kryštalická. Takže tento rok v čase poľadovice boli chodníky mesta posypané čistou soľou. 

Keďže išlo o hrubú vrstvu ľadu, soľ ho síce rozrušila, ale nerozpustila. Posolený ľad zostal na 

chodníkoch minimálne do obedňajších hodín a chodníky boli stále nebezpečné. Výnimku tvorili 

miesta. Takto to vyzeralo, teda ten rozrušený ľad. A toto je čistá soľ. Tam, kde bola soľ, bolo 

sucho. Aj toto vidíte, tá šmuha, kde je, tak tam ten ľad odišiel, ale ostatné chodníky boli pokryté 

ľadom a šmýkalo sa to ďalej. Moja otázka znie, prečo sa tento rok používa na posyp soľ, ktorá 
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bola v minulých rokoch nahradená pevným posypovým materiálom. Má firma v zmluve na 

zimnú údržbu uvedené, čím má vykonávať zimný posyp? Nedávno tu konateľ filmu nevedel 

odpovedať na otázku, kde má firma uskladnený materiál na zimnú údržbu. Teraz je asi jasné, 

že ju nemajú nikde. Ďalší taký návrh by som chcela predniesť, že či by nemohol zástupca firmy 

Unicarback chodiť aj na zastupiteľstvá, ako tak, ako chodili a resp. chodia technické služby. 

Občas nám zodpovedať tieto otázky. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Pozvať ho môžeme poprípade na komisiu životného prostredia alebo teda v rámci týchto vecí 

pozvať vieme, nachystajú odpovede a potom pošlú, lebo priznám sa, že asi všetky hneď 

odpovede nevieme a pozrieme to, že ako to je a nachystáme odpoveď. 

RNDr. Ľubica Krištofová (poslankyňa)  

Áno, v podstate ide o tú soľ, že prečo sa solí a neposýpa, pretože keď sa raz posype, ten posyp 

tam ostane aj na ďalšie poľadovice. Čiže vždy to tak vychádzalo v tom meste a bolo to fajn. 

Môžem poprosiť druhú prezentáciu? V súčasnosti prebieha v meste údržba zelene, dochádza 

ku úprave kríkov a znovu sa objaví obava, v akom stave zostane zeleň po zákroku firmy. V 

prílohe sú obrázky z minulého leta, kedy zamestnanci vykonávali zásah do kríka. To je tam za 

kostolom. Na moju otázku, čo robia, som dostala odpoveď, že im kázali orezať kríky, čo 

zasahujú na chodník. Ich práca nepotrebuje môj komentár. Vidíte to sami. Neviem, či je treba 

položiť otázku, ale spravím tak. Nemôžu túto prácu vykonávať osoby, ktoré majú aspoň nejaké 

školenie alebo vzťah k zeleni? Tento krík by podľa mňa mali mestu zaplatiť. Proste to, čo z 

neho ostalo, vidíte sami. Odhalili tam smetisko pod ním, asi dvadsaťročné. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Priznám sa, že na tento krík osobne som sa pýtal aj ja. Už 2 mesiace dozadu. Pani doktorku 

Gavorovú, poprosím. 

Ing. Mária Gavorová, PhD. (vedúca oddelenia životného prostredia)  

Počuť ma? Dobre. Pani Krištofová, chcem len povedať. Ak si všimnete, tak vedľa tohoto kríka 

je čiastočne peň. Žiaľbohu, stalo sa to, že 2 kríky typu juniperus communis, ktoré sú poliehavé, 

sa prerástli. Z toho 1 vyschol, žiaľbohu, hej? Čiže ten sme museli, ten vyschnutý sme museli 

odstrániť a toto zostalo z toho druhého, do ktorého bol prerastený. Odstránili sme všetko, čo sa 

dalo, lenže nebol vhodný termín na to, aby sme pokračovali v oreze, ten strom by nestihol 

zmladiť. Preto sme pristúpili k tomu, že áno, sme ochotní trpieť to tam škaredé do jari, kedy 

nám prirodzene strom začne zmladzovať a vieme postupne zase ho skracovať tak, aby bol 

upravený a obrašil. Ak sa to nepodarí a nepodarí sa nám ho zachrániť, samozrejme, bude 

pristúpené k tomu, že bude asanovaný úplne. Ale to tento krík nebol, nebol tento 1 peň nebol 

nijako ostrihaný, zastrihaný, ani nič podobné, on bol preľahnutý ďalším krokom, aby sme 

chápali, hej? Ktorý bol odstránený. Nie, oni, oni tento, tento peň, tento ker nestrihali, oni vybrali 

z neho ten suchý, ktorý stál vedľa neho. A ten ho časom, hej, zdeformoval takto, lebo boli 

zrastené dokopy.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ešte pani poslankyňa? Všetko? Ďakujem, pani poslankyňa Vyletelová. 

Ing. Ľubica Vyletelová(poslankyňa)  

Ja by som mala požiadavku ohľadom IBV. A konkrétne v strede ypsilonovej križovatky 

Záhradná - Lipová neustále parkujú autá. Mestská polícia si nič nerobí, ja už som sa na to pýtala 

aj na mestskej rade. Bolo mi prisľúbené, že sa na to pozrú. Keďže občania sa neustále na nás 

obracajú v tejto veci, dochádza tam neustále ku kolíziám kvôli tým autám. Šoféri musia buď 

zastaviť alebo dokonca cúvať, ak ide dodávka alebo autobus, takže, je to tam v hroznom stave. 

V tejto súvislosti teraz sme si mysleli, že vlastne tento priestor je monitorovaný kamerou, ale 

ako som sa dozvedela, tak tie kamery sú nefunkčné. Takže aj tak by som poprosila mestskú 

políciu, aby vlastne zasiahla a vyriešila, lebo od toho, od tej mestskej rady, kedy som vlastne 

žiadala, tak sa tá situácia zhoršila. Už tam stoja 4 autá, akoby naschvál. Takže naozaj by bolo 
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dobré, v tomto prípade to bolo kontraproduktívne, že som to žiadala hneď okamžite, ako som 

sa to dozvedela, ale ten výsledok je ešte horší. Takže neviem, či tam tá polícia bola alebo nie. 

A v tejto súvislosti ešte teda mám jednu požiadavku, keďže zo správy mestskej polície vieme, 

že tu máme 30 starých kamier a s projektom SMART bolo osadených 50 nových kamier. Tak 

by ma zaujímalo, koľko z toho je vlastne nefunkčných, keď tie IBV-čky evidentne teraz sú 

nefunkčné. A čo mi teda potvrdil vtedy aj pán náčelník, len sme to už vtedy zahovorili, tak by 

ma to zaujímalo, že v akom je toto štádiu, tie kamery? 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

A kamery sú funkčné. Mali sme výpadok na piatich kamerách kvôli nejakému čipu, ktorý už 

by mal byť nahradený, ktorý dodávateľ dodal, pretože ako sa to tam prehadzovali na tie tieto, 

tak tam nejaké časti, by som to nazval, že zhoreli alebo niečo tam zle napojili, takže museli 

dodať nových, ale viem, že to bolo na piatich kamerách, kde urobili, takáto iba nastalo, ale dnes 

už by to malo všetko nám začať bežať a v rámci toho urobia kontrolu a následne dajú správu, 

čo sa týka tej ypsilonky.  

Ing. Ľubica Vyletelová(poslankyňa)  

Takže už vlastne tú situáciu v tej ypsilonovej križovatke už aj vidia, áno? V tých kamerách. 

Dobre, ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Pán poslanec Hutta.  

Mgr. Peter Hutta (poslanec a predseda Mandátovej komisie)  

Obrázok. Jeden jediný čerešničkový, to je proti tomu, čo tu pán Podmajerský hovoril o tých 

problémoch, to je nič, to je 0. Toto je lávka na Kolóniu, dierka pekne označená, už zajtra by sa 

dala zlikvidovať. Chodník je neosvetlený, je tam problém s tým teda, že dosť starších ľudí tam 

chodí a keď je tma, tak je tam problém s tým. Je tam nejaká stará rúra, to je tam. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Poprosím pána Bartala, nech dá odpoveď. Niekde tam mikrofón behá?  

Ing. Ferdinand Bartal (vedúci oddelenia MsÚ)  

O tomto probléme už sme informovaní. Toto sa stalo asi deň pred Silvestrom. V podstate som 

tam priamo išiel v ten deň, ako sme to mali nahlásené. Momentálne čakám ešte na jednu cenovú 

ponuku od firmy na opravu. Takže, takže hneď, ako to budem, predpokladám, že v rámci 

budúceho týždňa mať už kompletne, tak by sme pristúpili k oprave. V podstate toto je rampa, 

predpokladám, že to je spirollový panel a na tom je taká tenká vrstva asfaltu, postupom času to 

v podstate zdegradovalo a spravila sa tam diera, takže, takže sme pripravení na opravu. 

Mgr. Peter Hutta (poslanec a predseda Mandátovej komisie)  

Ďakujem. Na toto sa robí cenová ponuka? To je fantázia. 

Ing. Ferdinand Bartal (vedúci oddelenia MsÚ)  

Áno, áno, je treba na to urobiť cenovú ponuku, lebo... 

Mgr. Peter Hutta (poslanec a predseda Mandátovej komisie)  

Sociálny podnik musí robiť cenovú ponuku? 

Ing. Ferdinand Bartal (vedúci oddelenia MsÚ)  

Takto, aby som to, aby som to teda dobre. 

Mgr. Peter Hutta (poslanec a predseda Mandátovej komisie)  

Ja tam pošlem od nás zo školy dvoch murárov, ktorí to zabetónujú, dobre? Kúpim im míšek 

betónu a zajtra to tam nebude tá diera. Vykašlite sa na cenovú ponuku, ja to zabezpečím. 

Ďakujem. 

Ing. Ferdinand Bartal (vedúci oddelenia MsÚ)  

No takto, neviem, táto fotka, či zobrazuje celý ten chodník, ak máme len jednu. Sú tam také L-

kové lišty po boku a tento asfalt je urobený v minulosti, neviem, kedy sa to robilo, je tam veľmi 

tenká vrstva. Je treba tú dieru vyspraviť najprv a potom áno, presne tieto L-ká a dolialo by sa, 

ten asfalt by sa dolial, v podstate po vrch. Je tam veľmi tenká vrstva urobená v minulosti. 
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Netuším, kedy sa to robilo, ale, takže neviem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

OK, ešte pán? Všetko. Dobre, pani poslankyňa Mičová. 

Mgr. Ivana Mičová (poslankyňa)  

Ďakujem za slovo. Ja by som mala interpeláciu. Občania, občania, v Čáčove. Ďakujem. Občania 

v Čáčove majú dosť veľké obavy ohľadom lietadiel, čo tam lietajú z letiska. Bola tam tragická 

nehoda, o ktorej sa vie. Chcela by som, neviem, či nejak mesto má nejaký dopad, že môže zistiť, 

či majú tak nízko lietať, či majú lietať nad tými obytnými domami, alebo či teda niečo porušujú, 

pretože je to tam dosť hlučné a naozaj už každé lietadlo, ktoré tam počujeme, tak tá obava tam 

je a takisto vlastne, keď sa konajú pohreby, tak neni počuť vôbec, ako čo tam rozprávajú, keďže 

tie lietadlá tam sú. No pre nás sú veľmi nízko sa dajú. Ale či to možno dodržujú, alebo 

nedodržujú, neviem sa k tomu vyjadriť. Takúto požiadavku mali, tak by som poprosila niečo 

zistiť ohľadom tých lietadiel. Ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem. Preveríme stav a možno aj nejakú súčinnosť, aby všetko prebiehalo v poriadku. Čo 

sa týka s Aeroklubom, prediskutujeme a skontrolujeme si v podstate v rámci zákonných noriem 

a následne možno aj nejakú súčinnosť v rámci pohrebov sa možno vie dať dohodnúť. Pán 

poslanec Sova. 

Ing. Roman Sova (poslanec)  

Ďakujem. Ja mám 3 body. Aby som ich tak nejak pomenoval. Tak prvý bod bude interpelácia. 

Chcel by som sa spýtať ohľadom chodníka, ktorý vedie teraz, jak je bočná strana cieľa, jak je 

Prima banka a tam tá 1 kaviareň alebo čo to tam je, ten chodník je neosvetlený, sú tam strmé 

schody, či sa, či sa v rámci toho, čo sa robí osvetlenie v Senici, dá zabezpečiť osvetlenie aj tejto 

časti, pretože starší obyvatelia tam určite majú nejaké problémy. Ako keby si išiel zozadu do 

cieľa, tak je tam, jak je tam tá rampa, tak tie schody sú za prvé sú aj nebezpečné, sú 

nerovnomerné a je tam absolútna tma. Možnože v lete sa to zlepší, keď už to počasie bude iné, 

ale v tomto období je to kritické pre tých starších už o nejakej piatej, šiestej a stále sa tu bavíme 

aj o tom podchode, už sme to tu riešili asi 6, 7, 8 rokov, ten podchod väčšinou je tam tma, tiež. 

Neviem, kto to má na starosti, či my môžeme prinútiť toho prevádzkovateľa tej budovy, aby sa 

tam svietilo, ale určite, keby sme chceli, tak nejaká dohoda, nejaká dohoda by podľa mňa mohla 

nastať. Takže toto sú 2 veci, skoro 1. Teraz, toto by som nazval, že ako námet do diskusie. 

Minulé zastupiteľstvo aj zastupiteľstvo predtým sme sa pýtali na predaj akcií OMS. Bolo 

povedané, že si to zadal nejakému ústavu, neviem čoho. Zdá sa mi to, že. Zdá sa mi to, že 4 

mesiace alebo 5 mesiacov na to, aby niekto spravil znalecký posudok, je dosť, takže poprosím, 

keby bola... 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Na apríl by to malo byť nachystané. 

Ing. Roman Sova (poslanec)  

Keby bola nejaká prezentácia toho, že čo, o čom sa máme baviť, či to predá za akú cenu, dobre? 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Na apríl by to malo byť nachystané. Už nám to prisľúbili. 

Ing. Roman Sova (poslanec)  

Ďakujem. A teraz tento bod by som nazval, dajme tomu, že Rôzne. Lebo tie mestá, čo ste 

spomínali na začiatku, aj Trenčín, aj Senec, aj Stropkov nemajú síce bod Diskusiu, ale majú 

Rôzne. Cez prestávku som si to pozrel, takže existuje internet, takže super. Možno budem 

osobný, ale budem slušný, zatiaľ. Ja som si pozorne prečítal zápisnicu z minulého 

zastupiteľstva. A keď sme sa dostali po tému cesty cez Čáčov, tak si si ty, pán primátor, aj pani 

Madunická prihrievali polievočku, ako ste vybavili túto cestu, ako ste sa o to zaslúžili. Ja 

nebudem teraz rozprávať celú genézu, ako prebiehalo to, že tá cesta sa vôbec dostala na, na to, 

že sa vôbec ide robiť, áno? Lebo je to možno na 15, na 20 minút. Ja by som ťa len chcel 
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poprosiť, každé tvoje vystúpenie na tomto zastupiteľstve, čo sa týka VÚC-ky, je útok na mňa a 

na Kalmana. Chcem ubezpečiť občanov, aj poslancov, aj okresu, aj Senice, že každý jeden 

poslanec, ktorý sa, ktorý je poslancom VÚC-ky, sa snaží zo všetkých síl, aby sme vybojovali 

pre mesto aj pre náš okres čo najviac peňazí. Sú tam limity, ktorými sme ohraničení, to ty sám 

dobre vieš, ale sú určité cesty, ktoré keď využijete, tak sa dá dostať trošku viac. Takže pokiaľ 

budeme nabudúce otvárať tému VÚC-ky, poprosím rozprávať iba veci, ktoré sú reálne a ktoré 

nezavádzajú. Ďakujem.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Chodník sme si, toto zistíme. Čo sa týka tohoto, toho osvetlenia. Akcie, som povedal, že teda 

predpokladám, že v apríli už by sme mali mať znalecký posudok kompletne hotový, je to od 

znaleckého ústavu, keďže aj v rámci súdnych konaní, aj iných v podstate, pokiaľ by bol 

akýkoľvek rozpor, tak najdôležitejšie je, čo povie znalecký ústav, to, podľa toho sa v podstate 

koná aj v rámci súdnych rozhodnutí. Takže aby sme mali, poviem to, najvyššiu kapacitu, ktorá 

vie o tom rozhodnúť. Čo sa týka cesty, VÚC-ky, povedzme si úprimne, tá cesta tam nebola, 

nebola tam. A práve tou iniciatívou, ktorá sa vyvinula, tak sa tam zaradila. Ale nevadí, môžeme 

si ich to pozrieť. Ja som si myslel, že snáď niečo problém v zápisnici, pretože zápisnicu dávame 

externej firme, ktorá sa profesionálne iba tomuto venuje, takže, že by tam náhodou nejaké 

slovíčko ubehlo, by sa mi nezdalo. Ale tak dobre, ale ešte sa to kontroluje aj u nás. Takže preto 

som sa zľakol, že tam bola dáka chyba. A je to o tom, že reálne sme komunikovali, že čo sa 

stalo, prečo práve, nie je tam vôbec v žiadnom tom zozname, ten Čáčov tam nebol, áno? A 

riešilo sa to a dopĺňalo sa to, ja som to cez pani podžupanku tam potom následne hlásil a 

môžeme sa tu o tom baviť veľmi dlho. 

Ing. Roman Sova (poslanec)  

Práveže mne sa o tom nechce baviť, lebo to je dlhá genéza. Len som chcel upozorniť na spôsob, 

akým spôsobom to bolo prezentované. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Pokiaľ by mal byť nejaký útok, tak tých možností tam je veľmi veľa a môžeme sa o tom baviť 

a môžeme si to tu vymieňať, ale myslím si, že nie je tu pôda na to, aby sme tu zase trávili ďalšie 

2,3 hodiny o tom, že si tu budeme doťahovať, kto čo v rámci VÚC-ky urobil, neurobil. Toto je 

mestské zastupiteľstvo a nesnažím sa... 

Ing. Roman Sova (poslanec)  

Ty to občas robíš. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Vôbec si to tak nemyslím, lebo tá otázka prišla úplne odniekiaľ inakiaľ. Ja som ju ani nechystal, 

áno, v rámci, neviem či to bolo interpelácií alebo čoho, takže.  

Ing. Roman Sova (poslanec)  

Bolo to v rámci schvaľovania rozpočtu mestského senického. Mám to tu pred sebou. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Aha, dobre. Ale predpokladám, že to bola na niekoho otázka, áno? Že asi som sám o tom 

nezačal, už si to nepamätám, sa priznám, že, že iniciatívne by som. 

Ing. Roman Sova (poslanec)  

To bolo poďakovanie pani Madunickej, ktorá osobne bola na správe údržbe ciest a vybavila tú 

cestu. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Bola, iniciatívne to riešila a v podstate sa to zaraďovalo. A to je pravda, že tam reálne bola, 

reálne riešila, prečo to nie je v žiadnom zozname, ani poviem to, že dvadsiate pod čiarou, že 

proste tá cesta kompletne je vynechaná, kde jej bolo oznámené, ja som potom aj s pánom tuná 

riaditeľom na okrese správy údržby ciest to riešil, že oni to tam zadali a sa to stratilo, by som 

to tak veľmi slušne povedal. 

Ing. Roman Sova (poslanec)  
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Dobre, tak ja to poviem tiež stručne. Ja mám informáciu od pána Trebichovského, že pani 

Madunická tam nebola. Povedal, že nech aspoň pošle fotku. Ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Keď sa začne fotiť na facebook, potom zase si budeme tuná dohadovať, že kde to bude. Lebo 

štandardne, ja sa priznám, ja chodím na ministerstvá všade a moc sa nefotím, ale asi sa začnem, 

aby sme to mali takto zdokladované. Ďakujem. Nikto iný sa nehlási. Ďakujem veľmi pekne, 

ukončujem bod 18.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 19. Uznesenia prijaté na deviatom zasadnutí Mestského zastupiteľstva. 

Prosím návrhovú komisiu, aby potvrdila platnosť prijatých uznesení. 

Mgr. Branislav Grimm (poslanec) 

Ja som predsedom návrhovej komisie, môžem, áno? Tak návrhová komisia potvrdzuje, že 

Mestské zastupiteľstvo v Senici na svojom deviatom zasadnutí konanom dňa 8.2.2024 prijalo 

uznesenia číslo 272 - 299. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem veľmi pekne predsedovi návrhovej komisie za potvrdenie platnosti uznesení z 

dnešného rokovania a ešte hľadáme, najlepšie sa prihlásiť dopredu trošku. V podstate, v rámci 

tohto sa dá vystúpiť občanovi v momente, kedy Mestské zastupiteľstvo na to dá súhlas, ale malo 

by to byť vystúpenie k bodu programu, ktorý sa prerokováva. Otázka je, či máte bod programu, 

ktorý sa prerokováva, ale my už v tom bode asi ani nie sme, keďže ste sa prihlásili teraz. Takže 

otázka je, že do akého bodu ste sa chceli prihlásiť? Ale to bolo v rámci toho bodu sa trebalo 

prihlásiť. Najprv by sa asi malo o tom ale potom hlasovať, ale malo by to byť v bode. No? 

pani Vilma Tománková  

Ja mám pripomienku, takže, dobrý večer. Volám sa. Dobre, dobre, už to ide. Takže ešte raz. 

Dobrý večer, volám sa Vilma Tománková. A len náhodou som prišla, že som zase náhodou 

videla v počítači, že volíte hlavného kontrolóra mesta Senice. Ohľadom jednej pani, ktorá vôbec 

teda sa sem dostala, som prekvapená. Jedná sa o pani Ing. Denisu Stanislavovú. Chcem vás 

upozorniť, ona, keď sa vám predstavovala, nedávajte jej hlas. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prosím Vás, my máme voľbu kontrolóra ukončenú a asi by, môžeme sa o tom porozprávať 

samostatne, lebo keď, tak musím dať ešte hlasovať aj zastupiteľstvu, aby Vám udelilo slovo, 

áno? No ale ideme sa baviť o osobe, ja sa priznám, že ja to nemám moc rád, pokiaľ sa bavíme 

o osobe, ktorá tu nie, nech sa nemôže brániť. Priznávam, že potom už som mal niektoré výtky 

z toho. Máme zvoleného nového kontrolóra, je zvolený pán Mgr. Tomáš Makas a my máme 

tým pádom voľbu hlavného kontrolóra ukončenú. Možno pre budúcnosť, aj pre občanov, že v 

prípade, že máme na zastupiteľstve bod, ktorý ich zaujíma, tak iba v tom konkrétnom bode sa 

dá prihlásiť, lebo teraz pôjdeme dodatočne do bodu, kedy už máme za sebou a priznám sa, 

poviete, že nedajte jej hlas. Ja sa bojím, aby nebolo niečo negatívne, potom zase na nás bude. 

A ja sa priznám, že už nás upozorňovali aj v rámci ochrany osobných údajov, že máme si dávať 

na to veľký pozor, že priamy prenos môže byť veľmi nebezpečný a je za to zodpovedné mesto. 

Ja Vám nechcem, aby to vyznelo, že nechoďme sa o tom rozprávať, poďme sa o tom možno 

rozprávať teraz v rámci poslancov mimo, ale aby sme naozaj dodržali aj rokovací poriadok, 

ktorý máme schválený, kedy by mali o tom hlasovať, ale v rokovacom poriadku je, že pokiaľ 

chcete o tom bode rokovať, tak v tom bode sa treba prihlásiť. To bol bod, myslím 5. Dneska 

sme skončili, už sme na bode 19. Ako zase, aby sme trošku proces dodržali. Myslím si, že bolo 

by to správne. Ja sa rád s Vami stretnem, porozprávajme sa, ale dodržujme proces, ktorý máme, 

aby sme v tom nemali zbytočne chaos. Takže ďakujem veľmi pekne za aktívny prístup, idem 

za Vami hneď, len ukončím rokovanie zastupiteľstva. Takže máme záver, ďakujem vám 

všetkým. Áno, už máme. Ešte raz to prečítame? Nech to máme v poriadku. Tak, pán poslanec? 
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Bod č. 19. - Uznesenia prijaté na 9. zasadnutí MsZ. 
 

 

Mgr. Branislav Grimm (poslanec) 

Tak návrhová komisia potvrdzuje, že Mestské zastupiteľstvo v Senici na svojom deviatom 

zasadnutí konanom dňa 8.2.2024 prijalo uznesenia číslo 272 - 299. 

 

Bod č. 20. – Záver. 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem veľmi pekne a máme záver, prajem vám všetkým pekný večer. 

 

 

 

 

 

   Ing. Mgr. Martin Džačovský, v. r.                                             JUDr. Marek Došek, v. r.       
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Zápisnica je napísaná na základe video záznamu. 


